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sa 12 sjednice Gradskog vije
održana 11.rujna 2018. godine

 
Sjednicu je u 17,05 sati otvorio TIZIANO SOŠI
IDS-HNS-ISU-ZELENI, koji je sjednici i predsjedavao.
 
POZDRAVLJA: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONA
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka
 I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA

- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
nella lingua dei segni, 

-  i  ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI

 
PRISUTNI – ODSUTNI 

Red 
br. 

VIJEĆNIK 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV
3. IVAN NEKIĆ 
4. DIANA KUKIĆ DASKO 
5. ARDEMIO ZIMOLO 
6. GORDANA FERENČIĆ 
7. MASSIMO BRAJUHA 
8. BRUNA JOVANOVIĆ 
9. TIZIANO SOŠIĆ 
10. JADRANKA ČERNJUL 
11. KRISTINA RABAR 
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ 
13. REDŽEP RAIMOVIĆ 
14. DUNJA RAČIĆ 
15. MAURICIO LICUL 
16. DANIJEL FERIĆ 

17. ROBERTO FABRIS 
18. SANJA RADOLOVIĆ 
19.  SINIŠA GORDIĆ 
20. IGOR BELAS 
21. RADENKO OGNJENOVIĆ 
22. MIRKO JURKIĆ 
23. IVONA GUDELJ 
24. PETAR ĆURIĆ 
25.  GORDANA ČAKIĆ 
Utvrđivanjem kvoruma uvidom u evidencijske listi
25 vijećnika te da Gradsko vijeć
Danijela Ferića tijekom 1. točke dnevnog reda prisutno je 25 vije
Danijela Ferića tijekom 8. točke prisutno j
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 12 sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 
održana 11.rujna 2018. godine (utorak) u 

Sjednicu je u 17,05 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vije
ZELENI, koji je sjednici i predsjedavao. 

ća GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA

lci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA 

ELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città

ČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali

RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città

i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA

simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 

assieme agli altri OSPITI 

LISTA PRIMJEDBA

IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić
STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   

IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI  
IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS Prisutan od

sjednicu tijekom 8. to
SDP-HSU-SDSS-HSLS  S. Hrelja
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  

 SDP-HSU-SDSS-HSLS  
HDZ  
HDZ  
HDZ  
ŽIVI ZID  

uvidom u evidencijske listiće utvrđuje se da je prisutno 24 od ukupno 
nika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati, a nakon dolaska vije

čke dnevnog reda prisutno je 25 vijećnika, a zatim
čke prisutno je 24 vijećnika. 
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, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 

IL SINDACO DI POLA 

ČELNIKA –  

Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

i DIRETTORI delle società municipali 

i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città 

i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

interprete simultaneo 

PRIMJEDBA 

B.Miletić-mir. mandata  

Prisutan od 1. toč., te napušta 
sjednicu tijekom 8. točke 
S. Hrelja-mir. mandata 

da je prisutno 24 od ukupno 
ivati, a nakon dolaska vijećnika 

zatim nakon odlaska 



 

OSTALI PRISUTNI: 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule,
ROBERT CVEK, zamjenik Gradona
ALEKSANDAR MATIĆ, proč
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomo
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vije
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika,
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule,
DAVOR SEBATIJAN, informati
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno u
INGRID BULJAN, zamjenica pro
MIRNA RADOLOVIĆ, zamjenica pro
MARTINA ŠAJINA MIHOVILOVI
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVI
JASMINA NINA KAMBER, pro
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
NIKOLINA RADULOVIĆ, proč
VESNA DUKIĆ, JTP Kaštijun d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula,
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula,
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula,
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula,
IGOR ŠKATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula,
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula,
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula,
DEAN STARČIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula,
BRANISLAV BOJANIĆ¸ direktor JTP Pula Parking Pula,
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, Fratar
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovijednik Javne vatrogasne postrojbe
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pu
GORDANA JEROMELA KAJIĆ
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska 
MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječ
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica DV Mali svijet,
LORETTA MOROZIN, RAVNATELJICA Dnevni centar za rehabilitaciju V
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala,
SANJA CINKOPAN, direktorica TZ Pula
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA;
Poziv s materijalima za današnju sjednicu Gradskog vije
03. rujna 2018. godine, osim materija
Dana 10. rujna 2018. godine dostavljena je dopuna dnevnog reda s to
- Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvr
prava i obveza za realizaciju Projek
Prijedlozi akata za ovu sjednicu 
Vijećnicima je na znanje dana 03. kolovoza i 07. rujna 201. godine dostavljeno:
-Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Prora
srpanj i kolovoz 2018. godine, a sukladno 

čelnik Grada Pule, 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 

Ć, pročelnik Ureda Grada Pule, 
Ć GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 

poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 
, voditelj zapisnika, 

LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
DAVOR SEBATIJAN, informatičar, 

čelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
Ć, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu,

INGRID BULJAN, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za prostorno 
Ć, zamjenica pročelnika UO prostorno uređenje, kom.sustav i imovinu,

MARTINA ŠAJINA MIHOVILOVIĆ, pomoćnik pročelnika UO prostorno
Ć MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti, 

JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
čelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 

, JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
Ć, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 

, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
Ć, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 

IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
KATAR, direktor JTM Pulapromet d.o.o. Pula, 

IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula, 

, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula, 
Ć¸ direktor JTP Pula Parking Pula, 
Ć, Fratarski d.o.o., direktor  

Ć, zapovijednik Javne vatrogasne postrojbe 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula, 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula

, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula. 
Ć, Dječji vrtići Pula-Pola,  

TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula
, ravnateljica DV Mali svijet, 

LORETTA MOROZIN, RAVNATELJICA Dnevni centar za rehabilitaciju V
Ć, ravnateljica Pula Film Festivala, 

SANJA CINKOPAN, direktorica TZ Pula 

ĐIVANJE DNEVNOG REDA; 
Poziv s materijalima za današnju sjednicu Gradskog vijeća dostavljeni su vijeć

godine, osim materijala za točku 8. koji je dostavljen 07. rujna 2018. godine.
Dana 10. rujna 2018. godine dostavljena je dopuna dnevnog reda s točkom 

ka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvr
prava i obveza za realizaciju Projekata Hidrobaza, Saccorgianai Muzil. 

akata za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.
nicima je na znanje dana 03. kolovoza i 07. rujna 201. godine dostavljeno:

elnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Grada Pule za mjesec 
srpanj i kolovoz 2018. godine, a sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o prora
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enje, komunalni sustav i imovinu, 

enje, kom.sustav i imovinu, 
elnika UO prostorno i kom.uređenje, 

elnica UO za društvene djelatnosti,  

, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula 

Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula-Pola, 

LORETTA MOROZIN, RAVNATELJICA Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 

a dostavljeni su vijećnicima 
rujna 2018. godine. 

 
ka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvrđivanu uvjeta i 

na tabletu i web stranici Grada Pule. 
nicima je na znanje dana 03. kolovoza i 07. rujna 201. godine dostavljeno: 

e zalihe Grada Pule za mjesec 
lanku 57. stavka 3. Zakona o proračunu. 



 

U razmatranju akata za ovu sjednicu svoja mišljenja dala su radna tijela
Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije te su izvješ
dostavljena na tablet. 
 
- Dana 7. rujna 2018. godine zaprimili smo prijedlog vije
dnevnog reda s točkom „Prijedlog odluke o b
Gradu Puli“. 
 
Ovaj prijedlog za dopunu dnevnog reda nisam uvrstio u prijedlog dnevnog reda današnje 
sjednice. Temeljem obavijesti stru
prijedlog izmjene i dopune Prora
kojem se prikazalo kako pronać
03004 u kontu 454 dodatno ulaganje za nefinancijsku imovinu umanjenje od 150.000,00 kuna 
za stavku koja nije predviđena u Prora
Proračuna 2017. godine – Uređ
Dakle, sve su to razlozi zbog kojih, pa 
dnevni red današnje sjednice. 
Moram međutim isto tako podsjetiti da
- Grad Pula ima detaljno razra
subvencionira nabavu školskih udžbenika svim u
čiji su roditelj slabijeg imovinskog statusa 
učeniku ide od 550,00 do 1.29
- Grad Pula subvencionira uslugu produženog boravka za 31 skupinu djece u svih 11 
osnovnih škola, za što se iz prora
- Grad Pula sufinancira i mjese
- Grad Pula izdvaja 3 milijuna kuna kako bi osiguralo 57 pomo
djece s teškoćama u razvoju. 
- 700.000,00 kuna će ove godine G
studentima. 
- Za kapitalna ulaganja, teku
škole kojima je osnivač Grad Pula ove godine je 3,5 milijuna kuna.
 
Podsjećam da ovo Gradsko vije
dnevnog reda bez rasprave, a č
«za» ili «protiv», odnosno da nema mogu
 
Nakon objašnjenja predsjednik poziva kolegu vije
ostajete pri svom prijedlogu dopune dnevnog reda.
PETAR ĆURIĆ zahvaljuje Predsjedniku Gradskog vije
te nakon toga predsjednik Tiziano Soši
za dopunu dnevnog reda s Prij
osnovnoškolce u Gradu Puli“, pa nakon glasanja utvr

 
Vijeće sa 10 glasova „ZA“ i 14 glasova „PROTIV“, nije usvojilo prijedlog kolege 

Petra Ćurića od 7.09. 2018. za dopunu dnevnog reda.
 
 
 
Zatim stavlja na glasanje dnevni red 12. sjednice Gradskog vije
rujna 2018. godine sa 10 točaka, te nakon glasanja utvr
 

U razmatranju akata za ovu sjednicu svoja mišljenja dala su radna tijela
đenje, Odbor za plan i financije te su izvješć

18. godine zaprimili smo prijedlog vijećnika Petra Ć
Prijedlog odluke o besplatnim udžbenicima za sve osnovnoškolce u 

vaj prijedlog za dopunu dnevnog reda nisam uvrstio u prijedlog dnevnog reda današnje 
. Temeljem obavijesti stručnih službi Grada bilo je potrebno uz prijedlog dostaviti i 

i dopune Proračuna. Osim toga, neovisno o tome, u prilogu prijedloga u 
kojem se prikazalo kako pronaći financijska sredstva, predložilo se u stavci Aktivnost 
03004 u kontu 454 dodatno ulaganje za nefinancijsku imovinu umanjenje od 150.000,00 kuna 

đena u Proračunu ove 2018. godine. Radi se naime o projektu iz 
Uređenje sportske dvorane Osnovne škole Vidikovac.

Dakle, sve su to razlozi zbog kojih, pa čak i ovaj samo po sebi, nije bilo mogu
 

utim isto tako podsjetiti da 
Grad Pula ima detaljno razrađen potencijalni program da svake godine Grad Pula 

subvencionira nabavu školskih udžbenika svim učenicima kako osnovnih tako i srednjih škola 
bijeg imovinskog statusa ovisno o razredu kojeg učenik poha

90,00 kuna 
Grad Pula subvencionira uslugu produženog boravka za 31 skupinu djece u svih 11 

osnovnih škola, za što se iz proračuna izdvaja gotovo 7 milijuna kuna. 
Grad Pula sufinancira i mjesečnu autobusnu kartu za učenike. 
Grad Pula izdvaja 3 milijuna kuna kako bi osiguralo 57 pomoćnika u nastavi za 76 

će ove godine Grad Pula izdvojiti za stipendije nov

Za kapitalna ulaganja, tekuće i investicijsko održavanje te nabavu opreme za osnovne 
č Grad Pula ove godine je 3,5 milijuna kuna. 

am da ovo Gradsko vijeće, temeljem članka 71. Poslovnika, odluč
nog reda bez rasprave, a člankom 86.st.1. Poslovnika propisano je da se glasanje vrši 

«za» ili «protiv», odnosno da nema mogućnosti glasovanja «suzdržano». 

Nakon objašnjenja predsjednik poziva kolegu vijećnika Petra Ćurića da se oč
ete pri svom prijedlogu dopune dnevnog reda. 

 zahvaljuje Predsjedniku Gradskog vijeća i traži glasanje o svom prijedlogu, 
te nakon toga predsjednik Tiziano Sošić, stavlja na glasanje prijedlog vijeć
za dopunu dnevnog reda s Prijedlogom „Odluke o besplatnim udžbenicima za sve 
osnovnoškolce u Gradu Puli“, pa nakon glasanja utvrđuje da 

e sa 10 glasova „ZA“ i 14 glasova „PROTIV“, nije usvojilo prijedlog kolege 
a od 7.09. 2018. za dopunu dnevnog reda. 

na glasanje dnevni red 12. sjednice Gradskog vijeća kako ga je predložio 10. 
čaka, te nakon glasanja utvrđuje da je 
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U razmatranju akata za ovu sjednicu svoja mišljenja dala su radna tijela: Odbor za statut, 
enje, Odbor za plan i financije te su izvješća o radu Odbora 

nika Petra Ćurića za dopunom 
esplatnim udžbenicima za sve osnovnoškolce u 

vaj prijedlog za dopunu dnevnog reda nisam uvrstio u prijedlog dnevnog reda današnje 
potrebno uz prijedlog dostaviti i 

una. Osim toga, neovisno o tome, u prilogu prijedloga u 
i financijska sredstva, predložilo se u stavci Aktivnost K.4 

03004 u kontu 454 dodatno ulaganje za nefinancijsku imovinu umanjenje od 150.000,00 kuna 
unu ove 2018. godine. Radi se naime o projektu iz 

enje sportske dvorane Osnovne škole Vidikovac. 
ak i ovaj samo po sebi, nije bilo moguće uvrstiti u 

en potencijalni program da svake godine Grad Pula 
enicima kako osnovnih tako i srednjih škola 

čenik pohađa cijena po 

Grad Pula subvencionira uslugu produženog boravka za 31 skupinu djece u svih 11 

ćnika u nastavi za 76 

ad Pula izdvojiti za stipendije novčane pomoći 

e i investicijsko održavanje te nabavu opreme za osnovne 

lanka 71. Poslovnika, odlučuje o prijedlogu 
lankom 86.st.1. Poslovnika propisano je da se glasanje vrši 

ća da se očituje o tome da li 

a i traži glasanje o svom prijedlogu, 
, stavlja na glasanje prijedlog vijećnika Petra Ćurića 

edlogom „Odluke o besplatnim udžbenicima za sve 

e sa 10 glasova „ZA“ i 14 glasova „PROTIV“, nije usvojilo prijedlog kolege 

ća kako ga je predložio 10. 



 

 
Vijeće sa 16 glasova «ZA, 2 glasa «PROTIV», usvojilo slijede
 
D N E V N I R E D 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 10. sjednice Gradskog vije
3. Donošenje Odluke o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i

zbrinjavanje (odvoza) azbestnih plo
4. Donošenje Odluke o isklju

k.č. 5495/4 k.o. Pula 
5. Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na k.

 k.o. Pula, u korist Opće bolnice Pula
6. Donošenje Odluke o kupnji nekretnine 
 k.o. Pula (Ulica Sv. Felicite 6)
7. Donošenje Odluke o visini koeficijenta boravišne pristojbe
8. Donošenje Odluke o otpisu dugova fizi
9. Donošenje Polugodišnjeg i
10. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvr
 uvjeta i obveza za realizaciju Projekata Hidrobaza, Saccorgiana i Muzila 
 
AD – 1  VIJEĆNIČKA PITANJA
 
Na 10. sjednici nisu stigli postaviti vije
prednost pa će nakon njih u raspoloživom vremenu ostali vije
pitanja, a to su: 
1.Siniša Gordić 
2.Roberto Fabris 
3.Ivona Gudelj 
 
Slijedom navedenog dajem riječ
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Dobar dan svima, zahvaljujem.
Gospodine predsjedniče, ja bih imao dva pitanja.
Prvo pitanje Gradonačelniku, gospodinu Mileti
smo razgovarali ako se ne varam prije šest mjeseci na jednoj sjednici, pa smo rekli da 
provjeriti kakvo je stanje, da vidimo kakva je situacija danas.
Drugo pitanje je namijenjeno gospodinu Giordanu Škufli
da vidimo kakva je situacija sa trgova
Pula prema moru, vidimo da se stvara nekakav život, da tako kažemo, da se prebacuju neki 
glomazni objekti koji su van centra grada. Zanima me postoji li ikakav plan kako bi se 
pomoglo onim poduzetnicima koji su u središnjoj starogradskoj jezgri i pri tom da li 
smanjiti najamnina ili će se čak i dio poreza smanjiti, po meni, da se omogu
korištenje poduzetnicima koji proizvode nešto. Zna
isključivo ugostiteljska djelatnost, tako da imamo preko ljeta gužvu, a preko zime grad 
duhova. Hvala. 
 
TIZANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. Gradonačelniče, imate rije
 

e sa 16 glasova «ZA, 2 glasa «PROTIV», usvojilo slijedeći 

ćenog zapisnika sa 10. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2018. godine
Donošenje Odluke o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i
zbrinjavanje (odvoza) azbestnih ploča s lokacija na području grada Pule 

o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op

Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na k.č. 660/245 i k.č
k.o. Pula, u korist Opće bolnice Pula 

Donošenje Odluke o kupnji nekretnine – k.č.zgr. 3022/3, k.č. 3017/1, k.
k.o. Pula (Ulica Sv. Felicite 6)  
Donošenje Odluke o visini koeficijenta boravišne pristojbe 
Donošenje Odluke o otpisu dugova fizičkim osobama 
Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2018. godinu

čka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvr
uvjeta i obveza za realizaciju Projekata Hidrobaza, Saccorgiana i Muzila 

Ć ČKA PITANJA 

ici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja kolege vijećnici koji danas imaju 
e nakon njih u raspoloživom vremenu ostali vijećnci moći dalje postaviti nova 

dajem riječ kolegi Siniši Gordiću da postavi pitanja. 

Dobar dan svima, zahvaljujem. 
če, ja bih imao dva pitanja. 
čelniku, gospodinu Miletiću, a tiče se samo azila za životinje. O tom 

ko se ne varam prije šest mjeseci na jednoj sjednici, pa smo rekli da 
provjeriti kakvo je stanje, da vidimo kakva je situacija danas. 

rugo pitanje je namijenjeno gospodinu Giordanu Škufliću, - pitanje nije neko komplicirano, 
ija sa trgovačkim centrom Max Stoja, da su najave da 

Pula prema moru, vidimo da se stvara nekakav život, da tako kažemo, da se prebacuju neki 
glomazni objekti koji su van centra grada. Zanima me postoji li ikakav plan kako bi se 

oduzetnicima koji su u središnjoj starogradskoj jezgri i pri tom da li 
će se čak i dio poreza smanjiti, po meni, da se omogu

korištenje poduzetnicima koji proizvode nešto. Znači, neki mali obrti, da ne budemo b
ivo ugostiteljska djelatnost, tako da imamo preko ljeta gužvu, a preko zime grad 

č če, imate riječ. 
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ća od 01.08.2018. godine 
Donošenje Odluke o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i 

čju grada Pule  
enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi –  

. 660/245 i k.č. 660/253, obje 

č. 3017/1, k.č. 3017/3, sve  

una Grada Pule za 2018. godinu 
ka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvrđivanju  

uvjeta i obveza za realizaciju Projekata Hidrobaza, Saccorgiana i Muzila  

ćnici koji danas imaju 
ći dalje postaviti nova 

e se samo azila za životinje. O tom 
ko se ne varam prije šest mjeseci na jednoj sjednici, pa smo rekli da ćemo 

pitanje nije neko komplicirano, 
kim centrom Max Stoja, da su najave da će se širiti 

Pula prema moru, vidimo da se stvara nekakav život, da tako kažemo, da se prebacuju neki 
glomazni objekti koji su van centra grada. Zanima me postoji li ikakav plan kako bi se 

oduzetnicima koji su u središnjoj starogradskoj jezgri i pri tom da li će se 
ak i dio poreza smanjiti, po meni, da se omoguće ti prostori na 

i, neki mali obrti, da ne budemo baš 
ivo ugostiteljska djelatnost, tako da imamo preko ljeta gužvu, a preko zime grad 



 

BORIS MILETIĆ: 
Poštovani gospodine predsjednič
dobar dan svima još jednom. 
Uvaženi vijećniče Siniša Gordić
glede azila za životinje. Dozvolite mi ovoga puta da su apsolutno sve moje aktivnosti 
usmjerene ka brodogradilištu Uljanik, da
odgovoriti, ali ću se potruditi u najkra
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufli
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
Srdačan pozdrav svim prisutnima.
Činjenica je da su veliki centri u izgradnji, kao što je to trend ve
svijetu, u Europi, pa tako je to u velikim gradovima u Hrvatskoj, tako je to došlo do nas.
Ono što je bitno napomenuti da kroz razn
dešavati neke, napomenuli ste neka proizvodnja, tako nešto, jer ako ste mislili na obrt nekih 
koji bi htjeli nešto raditi, činjenica je da mi kroz naš obim poslovnog prostora u samom centru 
grada imamo jedan plan u biti koji radimo, nepisano pravilo, da jednostavno se gura razvoj  
uslužnih djelatnosti, znači obrti, zato jer smatramo da je potrebno i da toga ima jako malo u 
gradu Puli. 
Ono što je bito napomenuti je da ne možemo utjecati na neke odre
svakom slučaju htjeli da se ono što 
gradu Puli u samom centru, zato što znamo da u jeku turisti
desetog mjeseca, već možemo govoriti o tome da je, pored
dešavaju u našem gradu, velika frekvencija i posjet kako turista, tako i naših gra
koji dolaze u naš grad iz drugih gradova Istre. Prema tome voljeli bismo da se ta ponuda 
obogati, a štititi određene djelatnosti j
tržište, pozivi na javna nadmetanja su s odre
parametrima, teško je u određ
koliko god je to moguće, kod javn
prenatrpavati, međutim, činjenica je da je sada jako teško re
grada imati 10 prodavaonica za cipele ili 
će se baviti isključivo muškom modom, ženskom modom itd. To je jako teško predvi
jednostavno nemamo ni takav gabarit poslovnih subjekata koji stremi prema nama. Slažem se 
da bi trebalo razmatrati i gledati i prihva
kao što smo do sada, tako ćemo i dalje pokušati na
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Kolega Siniša Gordić, imate riječ
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Pa evo najprije bih rekao da bih Gradona
situaciju oko Uljanika i nadam se da 
što se tiče odgovora. 
Što se tiče ovog drugog dijela i prostora u starogradskoj jezgri, meni nije bila intencija u tome 
da sada ispadne da se nekoga protežira, ali ako sam dobro 
Njemačkoj, koju smo danas, č

Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, buon 

e Siniša Gordiću, ja vam se zahvaljujem na vašem postavljenom pitanju 
glede azila za životinje. Dozvolite mi ovoga puta da su apsolutno sve moje aktivnosti 
usmjerene ka brodogradilištu Uljanik, da vam u ovom trenutku to usmeno ne mogu 

u se potruditi u najkraćem roku pismenim putem dostaviti vam odgovor.

elniku Giordanu Škufliću da odgovori na drugo pitanje. 

an pozdrav svim prisutnima. 
injenica je da su veliki centri u izgradnji, kao što je to trend već duži niz godina u cijelom 

svijetu, u Europi, pa tako je to u velikim gradovima u Hrvatskoj, tako je to došlo do nas.
Ono što je bitno napomenuti da kroz razne djelatnosti unutar poslovnih prostora se ne mogu 
dešavati neke, napomenuli ste neka proizvodnja, tako nešto, jer ako ste mislili na obrt nekih 

činjenica je da mi kroz naš obim poslovnog prostora u samom centru 
an plan u biti koji radimo, nepisano pravilo, da jednostavno se gura razvoj  

či obrti, zato jer smatramo da je potrebno i da toga ima jako malo u 

Ono što je bito napomenuti je da ne možemo utjecati na neke određene stva
aju htjeli da se ono što će se desiti, možda u velikim trgovačkim centrima, desi i u 

gradu Puli u samom centru, zato što znamo da u jeku turističke sezone od 
ć možemo govoriti o tome da je, pored gradskih manifestacija koje se 

dešavaju u našem gradu, velika frekvencija i posjet kako turista, tako i naših gra
koji dolaze u naš grad iz drugih gradova Istre. Prema tome voljeli bismo da se ta ponuda 

đene djelatnosti je malo diskutabilno, jer jednostavno je to otvoreno 
tržište, pozivi na javna nadmetanja su s određenim karakteristikama i s odre
parametrima, teško je u određenu tvrtku kazati to će biti određeno za nekog. Pokušavamo, 

će, kod javnih natječaja koji se daju sagledavati djelatnosti i ne trpati i 
činjenica je da je sada jako teško reći da li ćemo u gradu Puli u centru 

grada imati 10 prodavaonica za cipele ili ćemo imati dvije, da li ćemo imati modne ku
ivo muškom modom, ženskom modom itd. To je jako teško predvi

jednostavno nemamo ni takav gabarit poslovnih subjekata koji stremi prema nama. Slažem se 
da bi trebalo razmatrati i gledati i prihvaćam prijedlog, tako da ćemo po svim

ćemo i dalje pokušati naći neki balans. 

ć, imate riječ. 

Pa evo najprije bih rekao da bih Gradonačelnika zamolio odgovor na pitanje. Shva
Uljanika i nadam se da će se dovesti u stabilno stanje, tako da nema problema 

e ovog drugog dijela i prostora u starogradskoj jezgri, meni nije bila intencija u tome 
da sada ispadne da se nekoga protežira, ali ako sam dobro nedavno pro

koj, koju smo danas, čini mi se, netko spomenuo na tematskoj sjednici kao ure
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ćnici, buon giorno a tutti, 

u, ja vam se zahvaljujem na vašem postavljenom pitanju 
glede azila za životinje. Dozvolite mi ovoga puta da su apsolutno sve moje aktivnosti 

vam u ovom trenutku to usmeno ne mogu 
em roku pismenim putem dostaviti vam odgovor. 

ć duži niz godina u cijelom 
svijetu, u Europi, pa tako je to u velikim gradovima u Hrvatskoj, tako je to došlo do nas. 

e djelatnosti unutar poslovnih prostora se ne mogu 
dešavati neke, napomenuli ste neka proizvodnja, tako nešto, jer ako ste mislili na obrt nekih 

injenica je da mi kroz naš obim poslovnog prostora u samom centru 
an plan u biti koji radimo, nepisano pravilo, da jednostavno se gura razvoj  

i obrti, zato jer smatramo da je potrebno i da toga ima jako malo u 

đene stvari, ali bismo u 
čkim centrima, desi i u 

ke sezone od četvrtog pa do 
gradskih manifestacija koje se 

dešavaju u našem gradu, velika frekvencija i posjet kako turista, tako i naših građana i onih 
koji dolaze u naš grad iz drugih gradova Istre. Prema tome voljeli bismo da se ta ponuda 

e malo diskutabilno, jer jednostavno je to otvoreno 
enim karakteristikama i s određenim 

eno za nekog. Pokušavamo, 
aja koji se daju sagledavati djelatnosti i ne trpati i 

ćemo u gradu Puli u centru 
ćemo imati modne kuće koje 

ivo muškom modom, ženskom modom itd. To je jako teško predviđati, jer 
jednostavno nemamo ni takav gabarit poslovnih subjekata koji stremi prema nama. Slažem se 

ćemo po svim tim pitanjima, 

elnika zamolio odgovor na pitanje. Shvaćam 
e se dovesti u stabilno stanje, tako da nema problema 

e ovog drugog dijela i prostora u starogradskoj jezgri, meni nije bila intencija u tome 
nedavno pročitao, čak i u 

ini mi se, netko spomenuo na tematskoj sjednici kao uređenoj 



 

zemlji itd., postoje odluke koje kažu koliko kojih djelatnosti može bti u nekoj ulici, 
primjerice, ne može biti na 200 m ulice 10 restorana i
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Roberto Fabris možete postavljati pitanja.
 
ROBERTO FABRIS:  
Dobar dan svima. 
Moja današnja dva pitanja uputio bih pro
Prvo pitanje sam htio već pred d
sada to, a inače kolega iz pozicije je ve
turističke sezone. Počet ću isto govoriti da ste poduzeli niz mjera koje su trebale smanjiti tu 
gužvu i te prometne gužve u gradu Puli, pa ja sada s obzirom da je ve
turistička sezona, vidjeli smo da su ipak gužve u prometu bile velike zato jer se parkiranje vrši 
sa svih strana, na Giardinima cijelom dužinom, biciklisti voze u svim smje
zonama, jednosmjernim, dvosmjernim
kamperi parkiraju gdje stignu, dozvola ide van dopuštenog termina koju smo mi ovdje 
donijeli našom Odlukom, a posljedice toga svega je da se još ja
večernjim satima. 
Zato vas pitam: koje su to mjere koje ste vi poduzeli i da li razmišljate kona
konkretnim mjerama. Znam da ne
Puli riješi. 
Drugo pitanje, također pitanje koje sam postavio prije dvije godine, a odnosi se na ure
Uspona uz Arenu. Planirano je, ali vas pitam, ho
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Oba pitanja su za pročelnika Giordana Škufli
Pročelniče Giordano Škuflić imate rije
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ 
Problemi u prometu u Gradu Puli.
Moram konstatirati da smo ove godine imali manje problema nego prošle godine. 
da smo prošle godine imali već
za neke sa strane koji su gledali da je to drasti
zajedno sa našim trgovačkim poduze
poduzeli mjere da se omoguće tri parkirne zone, ustvari 4 parkirne zone, pokušavali smo sa
ljudskim kapacitetima koje smo imali, prometno redarstvo, jedinice prometne mladeži i 
djelatnici Pulaprometa, organizirati preusmjeravanje dolaska turista u naš grad da se oni 
usmjeravaju u zoni kada je to najpotrebnije, pogotovo u onim satima, u onim vre
periodima kada su bile kiše. 
Ono što je bitno za napomenuti da nama fali, nažalost, parkirna ku
moramo biti svjesni da ide jedan režim prometovanja gdje onda ne
grada Pule, ni oni koji dolaze u naš 
Ono što je bitno za napomenuti da parkirna ku
sada dolazili u naš Upravni odjel, Grad Pulu sa željom da investiraju, nisu bili baš prevelikog 
entuzijazma i na kraju bilo kakvi dogovori, razgovori oko suporta Grada Pule po tom pitanju 
iznalažena lokacije itd., nije dolazilo do kraja. To su velike investicije gdje jednostavno ljudi 
koji žele napraviti parkirnu kuć

zemlji itd., postoje odluke koje kažu koliko kojih djelatnosti može bti u nekoj ulici, 
primjerice, ne može biti na 200 m ulice 10 restorana istog tipa. Samo o tome se radi.

Kolega Roberto Fabris možete postavljati pitanja. 

Moja današnja dva pitanja uputio bih pročelniku, gospodinu Giordanu Škuflić
ć pred dvije sjednice postaviti, ali nisam došao na red, iskoristit 

e kolega iz pozicije je već bio zapisao, a odnosi na promet u gradu Puli tijekom 
č ću isto govoriti da ste poduzeli niz mjera koje su trebale smanjiti tu 

užvu i te prometne gužve u gradu Puli, pa ja sada s obzirom da je ve
ka sezona, vidjeli smo da su ipak gužve u prometu bile velike zato jer se parkiranje vrši 

sa svih strana, na Giardinima cijelom dužinom, biciklisti voze u svim smje
zonama, jednosmjernim, dvosmjernim… Obala i pješačke zone postaju u parkirališnu zonu, 
kamperi parkiraju gdje stignu, dozvola ide van dopuštenog termina koju smo mi ovdje 
donijeli našom Odlukom, a posljedice toga svega je da se još jača gužva stvara do 00:00 h  u 

Zato vas pitam: koje su to mjere koje ste vi poduzeli i da li razmišljate kona
konkretnim mjerama. Znam da neće biti zapreke i da se konačno ta gužva i taj promet u gradu 

er pitanje koje sam postavio prije dvije godine, a odnosi se na ure
Uspona uz Arenu. Planirano je, ali vas pitam, hoćete li se ići u uređenje i kada.

čelnika Giordana Škuflića. 
imate riječ. 

Problemi u prometu u Gradu Puli. 
Moram konstatirati da smo ove godine imali manje problema nego prošle godine. 
da smo prošle godine imali veće gužve, veće zastoje. Ove godine je to bilo manje, možda ne 

trane koji su gledali da je to drastično malo, manje za nas koji smo radili na tome 
čkim poduzećem Pula Parkingom, gužve su bile manje. Mi smo 

poduzeli mjere da se omoguće tri parkirne zone, ustvari 4 parkirne zone, pokušavali smo sa
ljudskim kapacitetima koje smo imali, prometno redarstvo, jedinice prometne mladeži i 
djelatnici Pulaprometa, organizirati preusmjeravanje dolaska turista u naš grad da se oni 
usmjeravaju u zoni kada je to najpotrebnije, pogotovo u onim satima, u onim vre

Ono što je bitno za napomenuti da nama fali, nažalost, parkirna kuća. Sa parkirnom ku
moramo biti svjesni da ide jedan režim prometovanja gdje onda neće moći parkirati ni gra
grada Pule, ni oni koji dolaze u naš grad na nepropisan način, zato što će biti alternativa.
Ono što je bitno za napomenuti da parkirna kuća je jedna velika investicija i svi oni koji su za 
sada dolazili u naš Upravni odjel, Grad Pulu sa željom da investiraju, nisu bili baš prevelikog 

azma i na kraju bilo kakvi dogovori, razgovori oko suporta Grada Pule po tom pitanju 
iznalažena lokacije itd., nije dolazilo do kraja. To su velike investicije gdje jednostavno ljudi 
koji žele napraviti parkirnu kuću sagledavaju na način da oni moraju i žele ostvarivati profit.
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zemlji itd., postoje odluke koje kažu koliko kojih djelatnosti može bti u nekoj ulici, 
stog tipa. Samo o tome se radi. 

elniku, gospodinu Giordanu Škufliću. 
vije sjednice postaviti, ali nisam došao na red, iskoristit ću 

 bio zapisao, a odnosi na promet u gradu Puli tijekom 
u isto govoriti da ste poduzeli niz mjera koje su trebale smanjiti tu 

užvu i te prometne gužve u gradu Puli, pa ja sada s obzirom da je već prošla polako 
ka sezona, vidjeli smo da su ipak gužve u prometu bile velike zato jer se parkiranje vrši 

sa svih strana, na Giardinima cijelom dužinom, biciklisti voze u svim smjerovima, pješačkim 
ke zone postaju u parkirališnu zonu, 

kamperi parkiraju gdje stignu, dozvola ide van dopuštenog termina koju smo mi ovdje 
užva stvara do 00:00 h  u 

Zato vas pitam: koje su to mjere koje ste vi poduzeli i da li razmišljate konačno o nekim 
no ta gužva i taj promet u gradu 

er pitanje koje sam postavio prije dvije godine, a odnosi se na uređenje 
đenje i kada. 

Moram konstatirati da smo ove godine imali manje problema nego prošle godine. Čini mi se 
e zastoje. Ove godine je to bilo manje, možda ne 

no malo, manje za nas koji smo radili na tome 
em Pula Parkingom, gužve su bile manje. Mi smo 

e tri parkirne zone, ustvari 4 parkirne zone, pokušavali smo sa 
ljudskim kapacitetima koje smo imali, prometno redarstvo, jedinice prometne mladeži i 
djelatnici Pulaprometa, organizirati preusmjeravanje dolaska turista u naš grad da se oni 
usmjeravaju u zoni kada je to najpotrebnije, pogotovo u onim satima, u onim vremenskim 

ća. Sa parkirnom kućom 
ć ći parkirati ni građani 

će biti alternativa. 
a je jedna velika investicija i svi oni koji su za 

sada dolazili u naš Upravni odjel, Grad Pulu sa željom da investiraju, nisu bili baš prevelikog 
azma i na kraju bilo kakvi dogovori, razgovori oko suporta Grada Pule po tom pitanju 

iznalažena lokacije itd., nije dolazilo do kraja. To su velike investicije gdje jednostavno ljudi 
le ostvarivati profit. 



 

Mora se napomenuti da je tu jedan problem vrlo bitan kojeg moramo biti svjesni da je danas 
veliki broj iznajmljivača soba u samom centru grada Pule. To govorimo od Obale pa skroz 
gore do bolnice, Kaštanjera, Monvdala, Gregovice. To 
stanove, sobe, zakonom dopušteno. Svi smo mi sretni da naši gra
prihod, međutim, ovdje se stvara jedan drugi problem koji se ne rješava, a to je parking. U 
ovom ljetu ste mogli vidjeti pa sigurn
iznajmili su sobu u centru grada ili u toj zoni, traže parking. Kako na periferiji grada sprije
nekoga da uđe u grad i kazati mu da ne može parkirati pored ku
zakupio, a da nismo ostvarili neke preduvjete. Svjesni smo toga što trebamo napraviti, to su 
veliki zahvati i to je onda jedan, ja bih rekao, salto mortale. Zašto ? Zato što je to jedan veliki 
preokret za sve građane Pule, kako od ponašanja, prihva
prometovanja. Znači, ljudima treba napraviti odre
organizirati javni gradski prijevoz. Sve to mi znamo, razgovarali smo sa Pulaprometom, sa 
Pula Parkingom, sve nam je to poznato. I sada 
ovoj godini pokušali nešto napraviti, tako 
balans da to kombiniramo. Ja vam ne mogu sada re
toj mjeri, da će one biti 100 % provedive. Je
rješenja sa našim trgovačkim poduze
manje prometa usmjeravati u sam centar grada i sve više tih turista koji dolaze u naš grad 
usmjeravati na ta periferna park
još napraviti jedno parkirno mjesto, ali to je u planu.. Vjerujem da 
je to odjedanput napraviti. 
Drugo pitanje je bilo Uspon gospodina Marjana Rotara. Sada smo u fazi p
nabave i mislimo da ćemo biti sa svim tim elementima biti gotovi do kraja godine, 
dokumentacija postoji i grube gra
početkom u idućoj, tako da ćemo nastojati da se jedan dio tih radova izv
napomenuti je da ćemo pokušati da se po
napravi, da onda to stane preko ljeta, tako da se ne onemogu
problematično komuniciranje turista itd. Znamo da u Areni našoj j
priredaba, puno gostiju dolazi. To 
radova. Prošli smo jednu nabavu koja je nažalost imala jednog ponuditelja, formalno pravno 
nije udovoljila kriterijima i morali smo poništiti n
Ja se nadam da ćemo već krajem idu
završetak tog Uspona biti će ipak predvi
završni radovi, oblaganje sa zavr
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem. 
Gospodine Roberto Fabris, imate pravo na mišljenje o dobivenim odgovorima.
 
ROBERTO FABRIS 
Ma dobo, prvo pitanje u redu, nisam toliko pitao samo o parkingu, znam da nema
auto turista može stajati u dvorištu i u svemu i tu više mislim na službe, komunalni redari, 
prometne službe, koji bi trebali reagirati. Kada ste ve
da parkiranje ispred 3000 godina starog teatra košta pun
Marsovom polju. To ne razumijem. Dubrovnik je uveo 150,00 kuna, naravno da je puno. 
Smatramo da neke odluke se moraju donijeti, znam da ne
građani to prihvatiti, i ako ja sada kažem treba ukin
mjesta, reći će da sam lud. Ali znam treba zatvoriti neke ceste, ne ovako ulaziti u grad, pa se 
ovako dešava što se dešava. Kaže se da to vi radite sa Pula Parkingom, ali tu mislim da ima i 

Mora se napomenuti da je tu jedan problem vrlo bitan kojeg moramo biti svjesni da je danas 
ča soba u samom centru grada Pule. To govorimo od Obale pa skroz 

gore do bolnice, Kaštanjera, Monvdala, Gregovice. To su pozicije gdje ljudi iznajmljuju 
stanove, sobe, zakonom dopušteno. Svi smo mi sretni da naši građani mogu ostvariti dodatni 

utim, ovdje se stvara jedan drugi problem koji se ne rješava, a to je parking. U 
ovom ljetu ste mogli vidjeti pa sigurno pedesetak puta kako turisti koji su došli u naš grad, 
iznajmili su sobu u centru grada ili u toj zoni, traže parking. Kako na periferiji grada sprije

e u grad i kazati mu da ne može parkirati pored kuće ili pored stana gdje je on to 
io, a da nismo ostvarili neke preduvjete. Svjesni smo toga što trebamo napraviti, to su 

veliki zahvati i to je onda jedan, ja bih rekao, salto mortale. Zašto ? Zato što je to jedan veliki 
đane Pule, kako od ponašanja, prihvaćanja pravila, tako i od režima 
či, ljudima treba napraviti određene lokalitete na po

organizirati javni gradski prijevoz. Sve to mi znamo, razgovarali smo sa Pulaprometom, sa 
Pula Parkingom, sve nam je to poznato. I sada ćemo pokušati kroz ove godine, kao što smo u 
ovoj godini pokušali nešto napraviti, tako ćemo u idućim godinama pokušati napraviti neki 
balans da to kombiniramo. Ja vam ne mogu sada reći da će to biti tako i tako, da 

e one biti 100 % provedive. Jednostavno u hodu pokušavamo prona
čkim poduzećima i pokušavali smo iz godine u godinu sve manje i 

manje prometa usmjeravati u sam centar grada i sve više tih turista koji dolaze u naš grad 
usmjeravati na ta periferna parkirališta. Ove godine smo imali 4 parkirališta. Imamo u planu 
još napraviti jedno parkirno mjesto, ali to je u planu.. Vjerujem da ćemo uspjeti u tome. Teško 

Drugo pitanje je bilo Uspon gospodina Marjana Rotara. Sada smo u fazi p
ćemo biti sa svim tim elementima biti gotovi do kraja godine, 

dokumentacija postoji i grube građevinske radove mislim da ćemo započ
ćemo nastojati da se jedan dio tih radova izvede. Ono što je bitno 

emo pokušati da se početak radova tih građevinskih, infrastrukturnih 
napravi, da onda to stane preko ljeta, tako da se ne onemogućava neko nesmetano i 

no komuniciranje turista itd. Znamo da u Areni našoj je puno manifestacija, puno 
priredaba, puno gostiju dolazi. To ćemo pokušati izbalansirati sa dinamikom izvo
radova. Prošli smo jednu nabavu koja je nažalost imala jednog ponuditelja, formalno pravno 
nije udovoljila kriterijima i morali smo poništiti natječaj, ali idemo naprijed s tim postupkom. 

ć krajem iduće sezone imati nešto vidljivo da je ra
će ipak predviđen za konac, za poslije ovog ljeta koje dolaze, 

završni radovi, oblaganje sa završnim elementima i oblagama, vršit će se posljednji.

Gospodine Roberto Fabris, imate pravo na mišljenje o dobivenim odgovorima.

Ma dobo, prvo pitanje u redu, nisam toliko pitao samo o parkingu, znam da nema
auto turista može stajati u dvorištu i u svemu i tu više mislim na službe, komunalni redari, 
prometne službe, koji bi trebali reagirati. Kada ste već spomenuli taj parking, malo je 
da parkiranje ispred 3000 godina starog teatra košta puno više nego kod pekare na na 
Marsovom polju. To ne razumijem. Dubrovnik je uveo 150,00 kuna, naravno da je puno. 
Smatramo da neke odluke se moraju donijeti, znam da neće biti popularne, znam da ne

ani to prihvatiti, i ako ja sada kažem treba ukinuti od Valkana do Kazališta ona parkirna 
e da sam lud. Ali znam treba zatvoriti neke ceste, ne ovako ulaziti u grad, pa se 

ovako dešava što se dešava. Kaže se da to vi radite sa Pula Parkingom, ali tu mislim da ima i 
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Mora se napomenuti da je tu jedan problem vrlo bitan kojeg moramo biti svjesni da je danas 
a soba u samom centru grada Pule. To govorimo od Obale pa skroz 

su pozicije gdje ljudi iznajmljuju 
đani mogu ostvariti dodatni 

utim, ovdje se stvara jedan drugi problem koji se ne rješava, a to je parking. U 
o pedesetak puta kako turisti koji su došli u naš grad, 

iznajmili su sobu u centru grada ili u toj zoni, traže parking. Kako na periferiji grada spriječiti 
e ili pored stana gdje je on to 

io, a da nismo ostvarili neke preduvjete. Svjesni smo toga što trebamo napraviti, to su 
veliki zahvati i to je onda jedan, ja bih rekao, salto mortale. Zašto ? Zato što je to jedan veliki 

, tako i od režima 
ene lokalitete na početku grada, 

organizirati javni gradski prijevoz. Sve to mi znamo, razgovarali smo sa Pulaprometom, sa 
ove godine, kao što smo u 

im godinama pokušati napraviti neki 
e to biti tako i tako, da će to biti u 

dnostavno u hodu pokušavamo pronaći najbolja 
ima i pokušavali smo iz godine u godinu sve manje i 

manje prometa usmjeravati u sam centar grada i sve više tih turista koji dolaze u naš grad 
irališta. Ove godine smo imali 4 parkirališta. Imamo u planu 

ćemo uspjeti u tome. Teško 

Drugo pitanje je bilo Uspon gospodina Marjana Rotara. Sada smo u fazi provedbe javne 
emo biti sa svim tim elementima biti gotovi do kraja godine, 

emo započeti u ovoj godini, 
ede. Ono što je bitno 

đevinskih, infrastrukturnih 
ćava neko nesmetano i 

e puno manifestacija, puno 
emo pokušati izbalansirati sa dinamikom izvođenja 

radova. Prošli smo jednu nabavu koja je nažalost imala jednog ponuditelja, formalno pravno 
aj, ali idemo naprijed s tim postupkom. 

e sezone imati nešto vidljivo da je rađeno, a konačan 
en za konac, za poslije ovog ljeta koje dolaze, 

će se posljednji. 

Gospodine Roberto Fabris, imate pravo na mišljenje o dobivenim odgovorima. 

Ma dobo, prvo pitanje u redu, nisam toliko pitao samo o parkingu, znam da nema parkiranja, 
auto turista može stajati u dvorištu i u svemu i tu više mislim na službe, komunalni redari, 

 spomenuli taj parking, malo je čudno 
o više nego kod pekare na na 

Marsovom polju. To ne razumijem. Dubrovnik je uveo 150,00 kuna, naravno da je puno. 
e biti popularne, znam da neće svi 

uti od Valkana do Kazališta ona parkirna 
e da sam lud. Ali znam treba zatvoriti neke ceste, ne ovako ulaziti u grad, pa se 

ovako dešava što se dešava. Kaže se da to vi radite sa Pula Parkingom, ali tu mislim da ima i 



 

Pulapromet i druge službe koje bi morale to pitanje riješiti. Na vaš prijedlog plana da 
dovedete tri vozača Pulaprometa, tri iz Hitne, tri vatrogasca, tri iz Pula Herculanee, tri taksija, 
da pogledaju, iskusni ljudi, koji to ve
promet, vjerujem da će se ubrzati.
Evo, toliko. Hvala vam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegica vijećnica Ivona Gudelj, imate rije
 
IVONA GUDELJ 
Hvala. Dobar dan svima. 
Imam jedno pitanje vezano za urbanisti
bih ja bila slobodna povući paralelu izme
kojem smo malo prije raspravljali, primjer bi bio poput Davida i Golijata i vezano je za 
različite prostorne planove grada Pule i Istarske županije. Slu
vlasnik katastarske čestice 5160/72
natječaju Grada Pule prije 18 godina i od onda traje nemogu
Dakle, Grad Pula ne dozvoljava korištenje katastarske 
Grada i javna je cesta, to piše u Katastru. Me
omogućiti vlasniku građevinske parcele koji je zbog toga dugi niz godina u nepovoljnom 
položaju, jer ne može ostvariti svoje pravo gradnje ko
parcele. U odgovoru na žalbu Istarske županije Istarska županija je stala na stranu vlasnika. 
Pitam Gradonačelnika i drago mi je što je on osobno potpisan na rješenjima, kako je to 
moguće i kome je to u interesu.
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Prije svega mislim da bi bilo potrebno malo podrobnije razmotriti vaše pitanje iz razloga što 
mogu pretpostaviti da se radi o podru
jednom sporu koji se vuče već
Nikada se kao Grad ne postavljamo prema nekakvom pojedincu na na
nečemu, a mislim da je potrebo sagledati cjelokupnost toga zahtjeva. Znamo svi skupa da 
unatrag tih 17 ili 18 godina je bilo poprili
borove šume na Lungomaru i ako se ne varam tada je bilo jedno prili
li je to šuma ili je to pašnjak. Mislim da se toga svi skupa možemo sjetiti. 
Evo i u ovoj primjedbi koji ste vi danas postavili, dozvolit 
službama vaše pitanje detaljno razmotrimo kako bismo vam mogli pripremiti adekvatan 
odgovor, da na tu vrst pitanja doista nije mogu
činjenice i sve argumente, ali mislim da je stav Grada uvijek bio prema svima jednak, da 
nema nekoga koji je in favore ili nekoga koga se želi zakinuti, nego da treba ipak, kao i u 
ovom primjeru, sagledati cjelokupno pitanje što to zna
pojas. I dozvolite mi da vam, kao što sam i zamolio gospodina vije
vam u pisanom obliku to odgovorim. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem. 
Kolegice Ivona Gudelj, imate pravo na mišljenje.

koje bi morale to pitanje riješiti. Na vaš prijedlog plana da 
a Pulaprometa, tri iz Hitne, tri vatrogasca, tri iz Pula Herculanee, tri taksija, 

da pogledaju, iskusni ljudi, koji to već rade, oni će u roku od sat vremena se dogovoriti i 
će se ubrzati. 

nica Ivona Gudelj, imate riječ. 

Imam jedno pitanje vezano za urbanistički plan Grada Pule. Radi se o jednom primjeru,
ći paralelu između slučaja jednog našeg građanina i Uljanika o 

kojem smo malo prije raspravljali, primjer bi bio poput Davida i Golijata i vezano je za 
ite prostorne planove grada Pule i Istarske županije. Slučaj našeg sugra

5160/72 Lungomare. Građevinsko zemljište je prodano na javnom 
aju Grada Pule prije 18 godina i od onda traje nemogućnost izgradnje.

Dakle, Grad Pula ne dozvoljava korištenje katastarske čestice 5160/72, koja je u vlasništvu 
Grada i javna je cesta, to piše u Katastru. Međutim, tu namjenu korištenja kao cestu ne žele 

đevinske parcele koji je zbog toga dugi niz godina u nepovoljnom 
položaju, jer ne može ostvariti svoje pravo gradnje koje mu je Grad omogu
parcele. U odgovoru na žalbu Istarske županije Istarska županija je stala na stranu vlasnika. 

elnika i drago mi je što je on osobno potpisan na rješenjima, kako je to 
e i kome je to u interesu. 

Prije svega mislim da bi bilo potrebno malo podrobnije razmotriti vaše pitanje iz razloga što 
mogu pretpostaviti da se radi o području šumice Lungomare, u zelenom pojasu Grada Pule i 

če već popriličan niz godina, između ostalog i u više sudskih procesa. 
Nikada se kao Grad ne postavljamo prema nekakvom pojedincu na način da ga se zakida u 

emu, a mislim da je potrebo sagledati cjelokupnost toga zahtjeva. Znamo svi skupa da 
ag tih 17 ili 18 godina je bilo poprilično veliko negodovanje javnosti zbog piljenja 

borove šume na Lungomaru i ako se ne varam tada je bilo jedno prilično slikovito pitanje: da 
li je to šuma ili je to pašnjak. Mislim da se toga svi skupa možemo sjetiti.  
Evo i u ovoj primjedbi koji ste vi danas postavili, dozvolit ćete mi ipak da sa Stru
službama vaše pitanje detaljno razmotrimo kako bismo vam mogli pripremiti adekvatan 
odgovor, da na tu vrst pitanja doista nije moguće ovako iz rukava izvuć
injenice i sve argumente, ali mislim da je stav Grada uvijek bio prema svima jednak, da 

nema nekoga koji je in favore ili nekoga koga se želi zakinuti, nego da treba ipak, kao i u 
ovom primjeru, sagledati cjelokupno pitanje što to znači za to područje, što to zna
pojas. I dozvolite mi da vam, kao što sam i zamolio gospodina vijećnika Sinišu Gordi
vam u pisanom obliku to odgovorim.  

Kolegice Ivona Gudelj, imate pravo na mišljenje. 
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koje bi morale to pitanje riješiti. Na vaš prijedlog plana da 
a Pulaprometa, tri iz Hitne, tri vatrogasca, tri iz Pula Herculanee, tri taksija, 

e u roku od sat vremena se dogovoriti i 

ki plan Grada Pule. Radi se o jednom primjeru, kada 
aja jednog našeg građanina i Uljanika o 

kojem smo malo prije raspravljali, primjer bi bio poput Davida i Golijata i vezano je za 
sugrađanina koji je 

evinsko zemljište je prodano na javnom 
nost izgradnje. 

koja je u vlasništvu 
utim, tu namjenu korištenja kao cestu ne žele 

evinske parcele koji je zbog toga dugi niz godina u nepovoljnom 
je mu je Grad omogućio prodajom 

parcele. U odgovoru na žalbu Istarske županije Istarska županija je stala na stranu vlasnika. 
elnika i drago mi je što je on osobno potpisan na rješenjima, kako je to 

Prije svega mislim da bi bilo potrebno malo podrobnije razmotriti vaše pitanje iz razloga što 
ju šumice Lungomare, u zelenom pojasu Grada Pule i 

u ostalog i u više sudskih procesa. 
čin da ga se zakida u 

emu, a mislim da je potrebo sagledati cjelokupnost toga zahtjeva. Znamo svi skupa da 
no veliko negodovanje javnosti zbog piljenja 

čno slikovito pitanje: da 
 

ete mi ipak da sa Stručnim 
službama vaše pitanje detaljno razmotrimo kako bismo vam mogli pripremiti adekvatan 

e ovako iz rukava izvući apsolutno sve 
injenice i sve argumente, ali mislim da je stav Grada uvijek bio prema svima jednak, da 

nema nekoga koji je in favore ili nekoga koga se želi zakinuti, nego da treba ipak, kao i u 
, što to znači za zeleni 

ćnika Sinišu Gordića, da 



 

 
IVONA GUDELJ: 
Očekivano, ali svejedno se unaprijed zavaljujem na pisanom odgovoru. Hvala.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Evo postavilI su pitanja kolege koji nisu stigli na prethodnim sjednicama postaviti, pa sada 
molim da vijećnici koje žele dalje postaviti pitanja da se jave, molim malo ruke a
držati u zraku, prebrojavanje ć
postavljanje pitanja. 
 
Dajem riječ kolegi Valteru Boljun
navesti kakav će biti redoslijed 
 
VALTER BOLJUNČIĆ: 
Imam pitanje za direktora Pula Herculanee Igora Staroga, a odnosi se na odvoz sme
Kao što znamo novi obračun za višestambene objekte se radi obra
stanovnika u domaćinstvima, a vidjeli smo taj pop
stanje vezano za odvoz otpada u gradu Puli.
Hvala vam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Direktore Igore Stari, imate riječ
 
IGOR STARI: 
Pozdrav svima. 
Herculanea je sa 20. srpnja na 35.000 adresa odaslala procjene izjave kojima se g
očituju glede budućeg načina obra
stambene zgrade, do individualizacije je to broj 
zaduženi volumen odnosno velič
Izjava je temelj po kojem će se vršiti obra
ne vrati u Pula Herculaneu da se prihva
da izjava ima dvije kolone u kojoj su podaci koje smo mi uzeli iz postoje
naravno prazne rubrike gdje su gra
Do negdje 15.08. pa čak i 20.08.2018. godine u Pula Herculaneu se vratilo ukupno 16.000 
prijava od ukupno 35.000, sa time da kategorija gra
govorim samo o gradu Puli, nego i o okolnim op
uslugu i 2000 poslovnih subjekata. Prosjek je, ja bih rekao 
smo očekivali i u odnosu na druge gradove, što zna
domaćinstava ušla informacija o potrebi ispunjavanja date izjave, no još uvijek 17.000 ljudi tu 
izjavu nije pedalo. Naravno, da kada su stigli ra
Herculanee da bi se ljudi prijavili, odnosno da bi obavili ono što
zakonskom roku od 15 dana. Imamo razli
komentare da su bili bolesni, da su bili na putu, da je nesre
njihove adrese, nažalost, nisu se odazvali. Bez obzi
Pula Herculanea sve građane koji 
upisati će te podatke i napraviti shodnost ra
To se već radi, radi se na licu mjesta, kada korisnik do
po predanim javama i napraviti novi ra
zakonskog roka pa smo mi morali štampati nove ra
pa su možda neki izjave i stigle, ali su podaci bili stari, pa ima i takvih slu
su puno manji. Kako god, ja ovim putem ponovno ponavljam gra

ali svejedno se unaprijed zavaljujem na pisanom odgovoru. Hvala.

Evo postavilI su pitanja kolege koji nisu stigli na prethodnim sjednicama postaviti, pa sada 
nici koje žele dalje postaviti pitanja da se jave, molim malo ruke a

držati u zraku, prebrojavanje će trajati, tako da možemo zapisati one koji su se prijavili za 

 kolegi Valteru Boljunčiću da postavi pitanja, a ostale ću pribilježiti, pa 
e biti redoslijed dalje. 

Imam pitanje za direktora Pula Herculanee Igora Staroga, a odnosi se na odvoz sme
čun za višestambene objekte se radi obračun inač

instvima, a vidjeli smo taj popis još nije gotov, pa me zanima koje je 
stanje vezano za odvoz otpada u gradu Puli. 

Direktore Igore Stari, imate riječ. 

Herculanea je sa 20. srpnja na 35.000 adresa odaslala procjene izjave kojima se g
čina obračuna usluge, kao što je rekao kolega vije

stambene zgrade, do individualizacije je to broj članova kućanstava, a za obiteljske ku
zaduženi volumen odnosno veličina usluge. 

će se vršiti obračun usluge, potrebno je istaknuti ukoliko se izjava 
ne vrati u Pula Herculaneu da se prihvaćaju podaci koji su navedeni u samoj izjavi. S obzirom 
da izjava ima dvije kolone u kojoj su podaci koje smo mi uzeli iz postojeć
naravno prazne rubrike gdje su građani se trebali očitovati o usluzi 

čak i 20.08.2018. godine u Pula Herculaneu se vratilo ukupno 16.000 
prijava od ukupno 35.000, sa time da kategorija građana ima 33.000 korisnika i o tome ne 

samo o gradu Puli, nego i o okolnim općinama na koje Pula Herculanea isporu
uslugu i 2000 poslovnih subjekata. Prosjek je, ja bih rekao čak i dobar u odnosu na ono što 

ekivali i u odnosu na druge gradove, što znači da je ipak, hajmo re
instava ušla informacija o potrebi ispunjavanja date izjave, no još uvijek 17.000 ljudi tu 

izjavu nije pedalo. Naravno, da kada su stigli računi da ponovno imamo redove ispred Pula 
Herculanee da bi se ljudi prijavili, odnosno da bi obavili ono što su trebali obaviti u 
zakonskom roku od 15 dana. Imamo različite komentare, da nisu dobili izjave, imamo 
komentare da su bili bolesni, da su bili na putu, da je nesreća i sve to stoji. Izjave su došle na 
njihove adrese, nažalost, nisu se odazvali. Bez obzira na protek zakonskog roka od 15 dana 

đane koji će doći i predati izjavu, da tako kažem, van zakonskog roka, 
e te podatke i napraviti shodnost računa i poslati račun sukladno temeljnim podacima. 

icu mjesta, kada korisnik dođe, dostavi izjavu automatski 
po predanim javama i napraviti novi račun. Naravno, da ima i nekih koji su predali izjave van 
zakonskog roka pa smo mi morali štampati nove računa radi svih ostalih kontrola, PDV

su možda neki izjave i stigle, ali su podaci bili stari, pa ima i takvih sluč
su puno manji. Kako god, ja ovim putem ponovno ponavljam građanima da na
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ali svejedno se unaprijed zavaljujem na pisanom odgovoru. Hvala. 

Evo postavilI su pitanja kolege koji nisu stigli na prethodnim sjednicama postaviti, pa sada 
nici koje žele dalje postaviti pitanja da se jave, molim malo ruke ako možete 

e trajati, tako da možemo zapisati one koji su se prijavili za 

ću pribilježiti, pa ću točno 

Imam pitanje za direktora Pula Herculanee Igora Staroga, a odnosi se na odvoz smeća, otpada. 
čun inače temeljem broja 

is još nije gotov, pa me zanima koje je 

Herculanea je sa 20. srpnja na 35.000 adresa odaslala procjene izjave kojima se građani 
una usluge, kao što je rekao kolega vijećnik za više 

anstava, a za obiteljske kuće je to 

un usluge, potrebno je istaknuti ukoliko se izjava 
aju podaci koji su navedeni u samoj izjavi. S obzirom 

da izjava ima dvije kolone u kojoj su podaci koje smo mi uzeli iz postojećih baza podataka i 

ak i 20.08.2018. godine u Pula Herculaneu se vratilo ukupno 16.000 
ana ima 33.000 korisnika i o tome ne 

inama na koje Pula Herculanea isporučuje 
ak i dobar u odnosu na ono što 

i da je ipak, hajmo reći, u polovicu 
instava ušla informacija o potrebi ispunjavanja date izjave, no još uvijek 17.000 ljudi tu 

uni da ponovno imamo redove ispred Pula 
su trebali obaviti u 

ite komentare, da nisu dobili izjave, imamo 
a i sve to stoji. Izjave su došle na 

ra na protek zakonskog roka od 15 dana 
i i predati izjavu, da tako kažem, van zakonskog roka, 

un sukladno temeljnim podacima. 
e, dostavi izjavu automatski će mu se 

un. Naravno, da ima i nekih koji su predali izjave van 
una radi svih ostalih kontrola, PDV-e itd., 

su možda neki izjave i stigle, ali su podaci bili stari, pa ima i takvih slučajeva, naravno, oni 
đanima da nađu malo 



 

vremena i da dostave izjave, izjave je mogu dostaviti e
potvrđivati i tako. 
No, isto tako potrebno je istaknuti da za sve one za koje nismo imali potrebne podatke, jer 
nismo imali nikakve bazne podatke, su stavljena tri 
da su se sada javili svi oni koji i
članova. Dakle, Herculanea će po završetku svih ovih ažuriranja u ovoj prvoj fazi koju smo 
najavili vršiti provjere kao što smo najavili i biti pošteni prema svim gra
ćemo stanje sa našim bazama podataka, provjerit 
odnosno sa svime onime sa č
narednom periodu zatražiti obrazloženje. Biti 
našem gradu ima stanovnika s obzirom na prijave koje se nama daju Zadnji put kada smo 
radili to bilo ih je 32.000, pa ćemo vidjeti koliko 
Ono što bih htio još naglasiti da gra
važno za više stambene zgrade. Uredba je vrlo jasna što se ti
svakoj više stambenoj zgradi ne dogovore koliko je potrebno volumena posude, zajedni
posude te dotične zgrade, naplata 
pošteno, ali nema mogućnosti kontrole ra
da ono što smo prije tri mjeseca na 1500 više stambenih objekata u gradu Puli poslali, objesili 
sve oglasne ploče sa plakatima, pozvali predstavnike stanara u sva
u svakom domaćinstvu je išla brošura na koji na
izuzetno mali broj predstavnika stanara. Sada tako da smo mi došli da su se ljudi po
javljati. Dakle, u ovom procesu moramo biti aktiv
mjerenja mora ažurirati i mora dovesti u red s time da onda gra
obavezu, jer će im na taj način biti vjerodostojni podaci koji 
će opet ovisiti njihova visina rač
Evo, ja mislim da ćemo do kraja ovog mjeseca uspjeti što ve
građana od ovih preostalih koji nisu to prijavili, ažurirati tu po
onu slijedeću. Ja se nadam da do Nove godine bismo mog
mjerenjima. Do tada u više stambenim zgradama za svakog od njih se ra
kućanstva ako u individualizaciji i dogovoru suvlasnika koji 
dogovorili predati i na taj način ć
Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem.  
Kolega Valter Boljunčić, imate rije
 
VALTER BOLJUNČIĆ: 
Hvala. 
Zadovoljan sam s odgovorom.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Evo, sada popis koji imam ako sam nekoga zaboravio neka se javi. Redoslijed bi bio dalje 
slijedeći. Slijedeći vijećnik koji bi imao rije
Ardemio Zimolo, Mirko Jurkić
Gordana Čakić. 
Mislim da je to u redu. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ 
Dobar dan svima. 

vremena i da dostave izjave, izjave je mogu dostaviti e-mailom, pa ćemo poslij

No, isto tako potrebno je istaknuti da za sve one za koje nismo imali potrebne podatke, jer 
nismo imali nikakve bazne podatke, su stavljena tri člana kao prosjek za grad Pu
da su se sada javili svi oni koji imaju dva ili jednog člana, ali ostaju oni koji imaju 4 ili više 
lanova. Dakle, Herculanea će po završetku svih ovih ažuriranja u ovoj prvoj fazi koju smo 

najavili vršiti provjere kao što smo najavili i biti pošteni prema svim građ
nje sa našim bazama podataka, provjerit ćemo stanje sa ostalim bazama podatka 

odnosno sa svime onime sa čime možemo uspoređivati podatke i vjerojatno u nekom 
narednom periodu zatražiti obrazloženje. Biti će zanimljivo vidjeti na kraju koliko u biti u 

gradu ima stanovnika s obzirom na prijave koje se nama daju Zadnji put kada smo 
radili to bilo ih je 32.000, pa ćemo vidjeti koliko će ovaj puta doći. 
Ono što bih htio još naglasiti da građani često postavljaju razna pitanja, primjedbe i itd., vrlo 

za više stambene zgrade. Uredba je vrlo jasna što se tiče toga. Dok se sustanari u 
svakoj više stambenoj zgradi ne dogovore koliko je potrebno volumena posude, zajedni

ne zgrade, naplata će ići prema članovima kućanstava. To je u potpunos
ćnosti kontrole računa u vidu predaje smeća. Što to zna

da ono što smo prije tri mjeseca na 1500 više stambenih objekata u gradu Puli poslali, objesili 
e sa plakatima, pozvali predstavnike stanara u svakoj više stambenoj zgradi, 
instvu je išla brošura na koji način treba postupiti, praktič

izuzetno mali broj predstavnika stanara. Sada tako da smo mi došli da su se ljudi po
javljati. Dakle, u ovom procesu moramo biti aktivni, baza se prije prelaska na slijede
mjerenja mora ažurirati i mora dovesti u red s time da onda građane molimo da ispune svoju 

čin biti vjerodostojni podaci koji će dati u samoj izjavi, a o tome 
visina računa. 

emo do kraja ovog mjeseca uspjeti što veći broj izjava dobiti od strane 
ana od ovih preostalih koji nisu to prijavili, ažurirati tu početnu bazu i pripremiti se za 

u. Ja se nadam da do Nove godine bismo mogli krenuti sa očitanjem odnosno sa 
mjerenjima. Do tada u više stambenim zgradama za svakog od njih se rač

anstva ako u individualizaciji i dogovoru suvlasnika koji ćemo volumen koji su se 
čin će se i izvršiti raspodjela posuda. 

č ć, imate riječ. 

Zadovoljan sam s odgovorom. 

Evo, sada popis koji imam ako sam nekoga zaboravio neka se javi. Redoslijed bi bio dalje 
ćnik koji bi imao riječ bi bio kolega Radenko Ognjenovi

Ardemio Zimolo, Mirko Jurkić, Sanja Radolović, Igor Belas, Siniša Gord
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ćemo poslije komunicirati, 

No, isto tako potrebno je istaknuti da za sve one za koje nismo imali potrebne podatke, jer 
lana kao prosjek za grad Pulu. Naravno, 
lana, ali ostaju oni koji imaju 4 ili više 

e po završetku svih ovih ažuriranja u ovoj prvoj fazi koju smo 
najavili vršiti provjere kao što smo najavili i biti pošteni prema svim građanima, provjerit 

emo stanje sa ostalim bazama podatka 
ivati podatke i vjerojatno u nekom 

e zanimljivo vidjeti na kraju koliko u biti u 
gradu ima stanovnika s obzirom na prijave koje se nama daju Zadnji put kada smo 

esto postavljaju razna pitanja, primjedbe i itd., vrlo 
če toga. Dok se sustanari u 

svakoj više stambenoj zgradi ne dogovore koliko je potrebno volumena posude, zajedničke 
anstava. To je u potpunosti 
ća. Što to znači ? To znači 

da ono što smo prije tri mjeseca na 1500 više stambenih objekata u gradu Puli poslali, objesili 
koj više stambenoj zgradi, 

in treba postupiti, praktično nam se javio 
izuzetno mali broj predstavnika stanara. Sada tako da smo mi došli da su se ljudi počeli 

ni, baza se prije prelaska na slijedeću fazu 
ane molimo da ispune svoju 

e dati u samoj izjavi, a o tome 

i broj izjava dobiti od strane 
četnu bazu i pripremiti se za 

li krenuti sa očitanjem odnosno sa 
mjerenjima. Do tada u više stambenim zgradama za svakog od njih se računa broj članova 

ćemo volumen koji su se 

Evo, sada popis koji imam ako sam nekoga zaboravio neka se javi. Redoslijed bi bio dalje 
 bi bio kolega Radenko Ognjenović, nakon toga 

, Igor Belas, Siniša Gordć, Petar Ćurić, 



 

Danas smo bili sudionici tematske sjednice sa tematikom Uljanika. Nismo bili u mogu
da damo svoje mišljenje o predloženoj temi s 
današnjeg dana, ali nećemo o tome.
Imam pitanje za gospodina Gradona
smo da problemi u Uljaniku nisu po
najmanje 5 godina po tiho o teško
Mene zanima: da li je Grad Pula, kao manjinski dioni
godina, govorim unatrag 5 godina, prilikom davanja razrješnica Upravi i Nadzornom odboru, 
bio za ili protiv, bez obzira na to što je Grad Pula u svom vlasništvu nema 0,30 posto, kao što 
vi govorite, već po meni 0,66 %, jer 0,36 % je u vlasništvu Vodovoda d.o.o, a Društvo je u 
većinskom vlasništvo Grada Pule od 72 %, jer prihva
Nadzornom odboru prihvatili ste i uspješnost njihovog rada i odgovornost.
Drugo pitanje imam za gospodina direktora Pula Sport, gospodina Ivana Glušca.
Prilikom podnesenog izvještaja o izgradnji bazena bilo je govora da 
odnosno da će se bazen početi koristiti krajem svibnja ili po
nedavnom intervju u lokalnim novinama od prije par mjeseci, rekli ste da 
otvoren u mjesecu rujnu. Rujan je prošao, a bazen još nije gotov. Prema nekim mojim 
informacijama bazen će biti otvoren za korištenje tek u 12. mjesecu ove godine.
Mene zanima: što je razlog kašnjenju izgradnje bazena, odgovornost izvo
preuzimate odgovornost za izgovorene rije
koristiti taj gradski bazen, koji je trebao po prvim naznakama biti otvoren prije tri do 
mjeseca. Možemo li konačno dobiti odgovor kada 
vas koji želite ga koristiti i isto tako da i moj prijatelj Igor Belas kona
vaterpolo gol. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem. 
Gospodine Gradonačelniče, imate rije
 
BORIS MILETIĆ: 
Točno je da sam više puta istaknuo kako Grad Pula ima 0,36 % udjela. Slažem se s vama da 
je Vodovod u većinskom vlasništvu Grada Pule i 
0,36 ili 0,68 to u svakom slučaju spada daleko manje od jednog postotka, od 1 %, što zna
je sama struktura vlasništva u smislu jedinice lokalne samouprave gotovo pa zanemariva. 
Kada imate ispod 1 % dionica
struktura uprave jednog trgovač
postavljanju uprave, je u principu zanemarivo. Oko toga, vjerujem da se možemo složiti.
Puno godinu pa i unatrag, ne samo 5,10,20, se pri
problema, puno, puno godina unatrag. Sje
Uprava Uljanika kako su se plać
dijelom u određenim dionicama. Dakle, nije baš uvijek da je situacija bila idealna. No, ono što 
veliku većinu radnika uvijek zanima da li je pla
podužeg perioda prvi put da je pla
mjesec srpanj. Kada imate situaciju da poslovanje te
radnicima izvršavaju, da je knjiga narudžbi poprili
u predočene financijske rezultate i pokazatelje, ono št
tome i predstavnik Grada Pule pri godišnjim skupštinama dioni
prihvaćao izvješće.  
No, želim vrlo jasno napomenuti da je službeno Grad Pula po prvi put obaviješten o 
nadolazećim poteškoćama u poslovanju Uljanika upravo prije otprilike godinu dana, u jesen 

Danas smo bili sudionici tematske sjednice sa tematikom Uljanika. Nismo bili u mogu
da damo svoje mišljenje o predloženoj temi s čime nismo, ja osobno nisam bio 

ćemo o tome. 
Imam pitanje za gospodina Gradonačelnika, a to je u vezi sa situacijom u Uljaniku. Svjedoci 
smo da problemi u Uljaniku nisu počeli ni ove, a niti lani, već se duže vrijeme govori, a 

teškoćama u Uljaniku od kada su počela kašnjenja sa isplatom. 
Mene zanima: da li je Grad Pula, kao manjinski dioničar na skupštinama Društva svih tih 
godina, govorim unatrag 5 godina, prilikom davanja razrješnica Upravi i Nadzornom odboru, 

v, bez obzira na to što je Grad Pula u svom vlasništvu nema 0,30 posto, kao što 
 po meni 0,66 %, jer 0,36 % je u vlasništvu Vodovoda d.o.o, a Društvo je u 

inskom vlasništvo Grada Pule od 72 %, jer prihvaćanjem te razrješnice Uprave i 
zornom odboru prihvatili ste i uspješnost njihovog rada i odgovornost. 

Drugo pitanje imam za gospodina direktora Pula Sport, gospodina Ivana Glušca.
Prilikom podnesenog izvještaja o izgradnji bazena bilo je govora da će radovi biti gotovi 

bazen početi koristiti krajem svibnja ili početkom lipnja ove godine. U 
nedavnom intervju u lokalnim novinama od prije par mjeseci, rekli ste da 
otvoren u mjesecu rujnu. Rujan je prošao, a bazen još nije gotov. Prema nekim mojim 

će biti otvoren za korištenje tek u 12. mjesecu ove godine.
Mene zanima: što je razlog kašnjenju izgradnje bazena, odgovornost izvođ č
preuzimate odgovornost za izgovorene riječi odnosno da građani sportaši još uvijek ne mogu 

i taj gradski bazen, koji je trebao po prvim naznakama biti otvoren prije tri do 
čno dobiti odgovor kada će bazen biti otvoren za gra

vas koji želite ga koristiti i isto tako da i moj prijatelj Igor Belas konač

č če, imate riječ. 

no je da sam više puta istaknuo kako Grad Pula ima 0,36 % udjela. Slažem se s vama da 
inskom vlasništvu Grada Pule i da je to moguće pribrojiti udjelima. Da li je 

čaju spada daleko manje od jednog postotka, od 1 %, što zna
je sama struktura vlasništva u smislu jedinice lokalne samouprave gotovo pa zanemariva. 
Kada imate ispod 1 % dionica vaše pravo kao dioničara u smislu utjecaja na postavljanje 
struktura uprave jednog trgovačkog društva, radilo se to o nadzornom odboru, radilo se to o 
postavljanju uprave, je u principu zanemarivo. Oko toga, vjerujem da se možemo složiti.

unatrag, ne samo 5,10,20, se pričalo unutar brodogradilišta da ima 
problema, puno, puno godina unatrag. Sjećamo se, barem to pričaju neki prijašnji predsjednici 
Uprava Uljanika kako su se plaće isplaćivale dijelom u novcu, dijelom u bonovima, pa 

enim dionicama. Dakle, nije baš uvijek da je situacija bila idealna. No, ono što 
inu radnika uvijek zanima da li je plaća isplaćena na vrijeme ili pla

podužeg perioda prvi put da je plaća kasnila se desila u 2018. godini, konkretno pla
mjesec srpanj. Kada imate situaciju da poslovanje teče nesmetano, da se obveze prema 
radnicima izvršavaju, da je knjiga narudžbi poprilično popunjena, nemate razloge ne vjerovati 

ene financijske rezultate i pokazatelje, ono što se čini na samoj Skupštini. Analogno 
tome i predstavnik Grada Pule pri godišnjim skupštinama dioničara je kao i drugi dioni

No, želim vrlo jasno napomenuti da je službeno Grad Pula po prvi put obaviješten o 
a u poslovanju Uljanika upravo prije otprilike godinu dana, u jesen 
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Danas smo bili sudionici tematske sjednice sa tematikom Uljanika. Nismo bili u mogućnosti 
ime nismo, ja osobno nisam bio upoznat do 

elnika, a to je u vezi sa situacijom u Uljaniku. Svjedoci 
ć se duže vrijeme govori, a 
čela kašnjenja sa isplatom. 

ar na skupštinama Društva svih tih 
godina, govorim unatrag 5 godina, prilikom davanja razrješnica Upravi i Nadzornom odboru, 

v, bez obzira na to što je Grad Pula u svom vlasništvu nema 0,30 posto, kao što 
 po meni 0,66 %, jer 0,36 % je u vlasništvu Vodovoda d.o.o, a Društvo je u 

anjem te razrješnice Uprave i 
 

Drugo pitanje imam za gospodina direktora Pula Sport, gospodina Ivana Glušca. 
će radovi biti gotovi 

etkom lipnja ove godine. U 
nedavnom intervju u lokalnim novinama od prije par mjeseci, rekli ste da će bazen biti 
otvoren u mjesecu rujnu. Rujan je prošao, a bazen još nije gotov. Prema nekim mojim 

e biti otvoren za korištenje tek u 12. mjesecu ove godine. 
Mene zanima: što je razlog kašnjenju izgradnje bazena, odgovornost izvođača odnosno da li 

ani sportaši još uvijek ne mogu 
i taj gradski bazen, koji je trebao po prvim naznakama biti otvoren prije tri do četiri 

e bazen biti otvoren za građane i za sve 
vas koji želite ga koristiti i isto tako da i moj prijatelj Igor Belas konačno uputi udara na 

no je da sam više puta istaknuo kako Grad Pula ima 0,36 % udjela. Slažem se s vama da 
e pribrojiti udjelima. Da li je 

aju spada daleko manje od jednog postotka, od 1 %, što znači da 
je sama struktura vlasništva u smislu jedinice lokalne samouprave gotovo pa zanemariva. 

ara u smislu utjecaja na postavljanje 
kog društva, radilo se to o nadzornom odboru, radilo se to o 

postavljanju uprave, je u principu zanemarivo. Oko toga, vjerujem da se možemo složiti. 
alo unutar brodogradilišta da ima 

aju neki prijašnji predsjednici 
ivale dijelom u novcu, dijelom u bonovima, pa čak i 

enim dionicama. Dakle, nije baš uvijek da je situacija bila idealna. No, ono što 
ena na vrijeme ili plaća kasni. Nakon 

i, konkretno plaća za 
e nesmetano, da se obveze prema 

no popunjena, nemate razloge ne vjerovati 
ini na samoj Skupštini. Analogno 

čara je kao i drugi dioničari 

No, želim vrlo jasno napomenuti da je službeno Grad Pula po prvi put obaviješten o 
a u poslovanju Uljanika upravo prije otprilike godinu dana, u jesen 



 

2017. godine kada smo apsolutno promtno reagirali kao, neovisno o tome što smo zanemarivi 
dioničari u smislu udjela u vlasništvu, ali sigurno kao zabrinuti za poslovanje najve
istarskog poduzeća u našem gradu i u našoj županiji i Župan i ja smo se odmah uputili kod 
tadašnje ministrice gospodarstva i potpredsjednice Vlade, gospo
istaknulo dolazak vremena kada 
neophodna pomoć od strane države.
Mogu ponoviti ono što sam rekao jutros. Slijedi zamolba prema Komisiji Europske unije da 
se odobri državno jamstvo kako bi se ušlo u proces poteško
koji je predviđen u trajanju od 6 m
se to trebalo ozdraviti i kada se njega trebalo po
periodu od šest mjeseci, možda trebalo puno brže reagirati i donašati odluke, znaju
polovice sedmog mjeseca Društvo ne
program sanacije ne usvoji, da ć
godine.  
Dakle, to je period vremena koji i Komisija odnosno Unija temeljem svojih
omogućava da Društvo u poteško
provesti u tome razdoblju. Uprava je imala zadatak da se taj program restrukturiranja i odabir 
strateškog partnera izvrši, da se on kao takav dostavi resornom mi
ona razmotri, uputi na odobrenje prema Komisiji i nakon odluke Komisije, ukoliko ga ona 
potvrdi, da se onda taj program restrukturiranja može po
svim pokazateljima koje smo mi dobivali od strane 
nije bilo nikakvih nagovještaja o ovakvom mogu
nelikvidnosti i insolventnosti Društva odnosno o nemogu
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem  
Direktore Ivan Glušac, imate ri
 
IVAN GLUŠAC: 
Dobar dan svima, buon giorno a tutti, poštovani predsjedni
Gradonačelnika, poštovani vijeć
Gospodin Radenko Ognjenović
javni gradski bazena u Puli. Dozvolite samo da vas ispravim u dvije sitnice. Radovi su trebali 
biti gotovi u 5. mjesecu, a ne otvaranje bazena, jer od završetka radova do otvaranje bazena 
mora proći određeno vrijeme i istina je da sam u Glasu Istre pred ljeto najavio 
bazena biti u rujnu, a prošli tjedan istom tom Glasu Istre da 
u listopadu mjesec. Kao što znate Pula Sport kao gradska tvrtka, kao i sva druga tijela javne 
uprave, obveznik je javn nabave. Na javnoj nabavi
preko 500.000,00 kuna, za usluge preko 200.000,00 kuna. Mi smo imali u prosincu mjesec 
2016. godine raspisanu javnu nabavu za izvo
Koling iz Idrije iz Slovenije zbog to
kuna, dok je naša propisana cijena bila 55.000.000,00 kuna. Ugovorna obaveza, to sam isto 
ovdje javno govorio nekoliko puta, bila je da radovi završe u roku od 300 kalendarskih dana 
ili 10 mjeseci. Taj rok je završio 19. svibnja ove godine, skoro prije 4 mjeseca. I mi smo 
imali, ne nekoliko puta, nego nekoliko desetina puta od samog izvo
produljenje roka. Ja kao investitor nisam ni jedanput produljio rok zato što smatram da je 
ugovorena obveza prema javnoj nabavi završila 19. svibnja. Nakon tog vremena kre
Vi znate da po Zakonu o obveznim odnosima je maksimalan iznos penala 10 % i da, bez 
obzira da li netko kasnio 20 dana ili kasnio 20 mjeseci, može platiti maksimalne penale od 1
%. Treba biti iskren i dodati da osim samog kašnjenja od strane izvo
vremenske uvjete. Ti vremensku uvjeti opravdani su sa 10

2017. godine kada smo apsolutno promtno reagirali kao, neovisno o tome što smo zanemarivi 
ari u smislu udjela u vlasništvu, ali sigurno kao zabrinuti za poslovanje najve

a u našem gradu i u našoj županiji i Župan i ja smo se odmah uputili kod 
tadašnje ministrice gospodarstva i potpredsjednice Vlade, gospođe Martine 
istaknulo dolazak vremena kada će zbog poteškoća u likvidnosti i insolventnosti Društv

 od strane države. 
Mogu ponoviti ono što sam rekao jutros. Slijedi zamolba prema Komisiji Europske unije da 
se odobri državno jamstvo kako bi se ušlo u proces poteškoća i pripreme programa sanacije 

en u trajanju od 6 mjeseci, u siječnju ove godine, pa do srpnja ove godine, kada 
se to trebalo ozdraviti i kada se njega trebalo početi implementirati. Mislim da je u tom 
periodu od šest mjeseci, možda trebalo puno brže reagirati i donašati odluke, znaju

edmog mjeseca Društvo neće biti u mogućnosti za isplatu plać
program sanacije ne usvoji, da će biti još puno teža situacija nego što je bila sa po

Dakle, to je period vremena koji i Komisija odnosno Unija temeljem svojih
ava da Društvo u poteškoćama, ali upravo sa ovim aktivnostima koje je neophodno 

provesti u tome razdoblju. Uprava je imala zadatak da se taj program restrukturiranja i odabir 
strateškog partnera izvrši, da se on kao takav dostavi resornom ministarstvu, i Vladi, da ga 
ona razmotri, uputi na odobrenje prema Komisiji i nakon odluke Komisije, ukoliko ga ona 
potvrdi, da se onda taj program restrukturiranja može početi provoditi. Ponoviti 
svim pokazateljima koje smo mi dobivali od strane Uprave Društva do jeseni 2017. godine 
nije bilo nikakvih nagovještaja o ovakvom mogućem scenariju, o moguć
nelikvidnosti i insolventnosti Društva odnosno o nemogućnosti isplati plaća.

Direktore Ivan Glušac, imate riječ. 

Dobar dan svima, buon giorno a tutti, poštovani predsjedniče, Gradonač
elnika, poštovani vijećnici i vijećnice. 

Gospodin Radenko Ognjenović je postavio pitanje vezano za završetak radova na kompleksu 
i bazena u Puli. Dozvolite samo da vas ispravim u dvije sitnice. Radovi su trebali 

biti gotovi u 5. mjesecu, a ne otvaranje bazena, jer od završetka radova do otvaranje bazena 
eno vrijeme i istina je da sam u Glasu Istre pred ljeto najavio 

bazena biti u rujnu, a prošli tjedan istom tom Glasu Istre da će završetak radova na bazenu biti 
u listopadu mjesec. Kao što znate Pula Sport kao gradska tvrtka, kao i sva druga tijela javne 
uprave, obveznik je javn nabave. Na javnoj nabavi se odabiru svi zainteresirani za radove 
preko 500.000,00 kuna, za usluge preko 200.000,00 kuna. Mi smo imali u prosincu mjesec 
2016. godine raspisanu javnu nabavu za izvođača radova na koje je izabrana tvrtka Kolektor 
Koling iz Idrije iz Slovenije zbog toga što su imali najpovoljniju ponudu od 53.500.000,00 
kuna, dok je naša propisana cijena bila 55.000.000,00 kuna. Ugovorna obaveza, to sam isto 
ovdje javno govorio nekoliko puta, bila je da radovi završe u roku od 300 kalendarskih dana 

rok je završio 19. svibnja ove godine, skoro prije 4 mjeseca. I mi smo 
imali, ne nekoliko puta, nego nekoliko desetina puta od samog izvođ
produljenje roka. Ja kao investitor nisam ni jedanput produljio rok zato što smatram da je 

bveza prema javnoj nabavi završila 19. svibnja. Nakon tog vremena kre
Vi znate da po Zakonu o obveznim odnosima je maksimalan iznos penala 10 % i da, bez 
obzira da li netko kasnio 20 dana ili kasnio 20 mjeseci, može platiti maksimalne penale od 1
%. Treba biti iskren i dodati da osim samog kašnjenja od strane izvođ
vremenske uvjete. Ti vremensku uvjeti opravdani su sa 10-to godišnjim prosjekom od 
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2017. godine kada smo apsolutno promtno reagirali kao, neovisno o tome što smo zanemarivi 
ari u smislu udjela u vlasništvu, ali sigurno kao zabrinuti za poslovanje najvećeg 

a u našem gradu i u našoj županiji i Župan i ja smo se odmah uputili kod 
đe Martine Dalić, gdje se 

a u likvidnosti i insolventnosti Društva, biti 

Mogu ponoviti ono što sam rekao jutros. Slijedi zamolba prema Komisiji Europske unije da 
a i pripreme programa sanacije 

nju ove godine, pa do srpnja ove godine, kada 
eti implementirati. Mislim da je u tom 

periodu od šest mjeseci, možda trebalo puno brže reagirati i donašati odluke, znajući da nakon 
nosti za isplatu plaća i da ukoliko se 

e biti još puno teža situacija nego što je bila sa početkom ove 

Dakle, to je period vremena koji i Komisija odnosno Unija temeljem svojih odredbi 
ama, ali upravo sa ovim aktivnostima koje je neophodno 

provesti u tome razdoblju. Uprava je imala zadatak da se taj program restrukturiranja i odabir 
nistarstvu, i Vladi, da ga 

ona razmotri, uputi na odobrenje prema Komisiji i nakon odluke Komisije, ukoliko ga ona 
eti provoditi. Ponoviti ću, prema 

Uprave Društva do jeseni 2017. godine 
em scenariju, o mogućim problemima 

nosti isplati plaća. 

e, Gradonačelniče, zamjenici 

 je postavio pitanje vezano za završetak radova na kompleksu 
i bazena u Puli. Dozvolite samo da vas ispravim u dvije sitnice. Radovi su trebali 

biti gotovi u 5. mjesecu, a ne otvaranje bazena, jer od završetka radova do otvaranje bazena 
eno vrijeme i istina je da sam u Glasu Istre pred ljeto najavio da će otvaranje 

e završetak radova na bazenu biti 
u listopadu mjesec. Kao što znate Pula Sport kao gradska tvrtka, kao i sva druga tijela javne 

se odabiru svi zainteresirani za radove 
preko 500.000,00 kuna, za usluge preko 200.000,00 kuna. Mi smo imali u prosincu mjesec 

a radova na koje je izabrana tvrtka Kolektor 
ga što su imali najpovoljniju ponudu od 53.500.000,00 

kuna, dok je naša propisana cijena bila 55.000.000,00 kuna. Ugovorna obaveza, to sam isto 
ovdje javno govorio nekoliko puta, bila je da radovi završe u roku od 300 kalendarskih dana 

rok je završio 19. svibnja ove godine, skoro prije 4 mjeseca. I mi smo 
imali, ne nekoliko puta, nego nekoliko desetina puta od samog izvođača zahtjeve za 
produljenje roka. Ja kao investitor nisam ni jedanput produljio rok zato što smatram da je 

bveza prema javnoj nabavi završila 19. svibnja. Nakon tog vremena kreću penali. 
Vi znate da po Zakonu o obveznim odnosima je maksimalan iznos penala 10 % i da, bez 
obzira da li netko kasnio 20 dana ili kasnio 20 mjeseci, može platiti maksimalne penale od 10 
%. Treba biti iskren i dodati da osim samog kašnjenja od strane izvođača imali smo i 

to godišnjim prosjekom od 



 

državnog hidro meteorološkog zavoda i oni do 1. ožujka iznose 13 dana u odnosu na 
višegodišnji prosjek za tu mikro lokaciju. I imali smo neke prenamijene u samom objektu, a 
to je dobili smo jednu prostoriju od 200 m kvadratnih više i preselili smo trafostanicu u Dom 
sportova, tako da smo cjeli kompleks vezali na srednji napon struje što je 
30 % jeftinije za račune, nego da je bilo na niskom napomenu.
Druga stvar, naravno, da izvođ č
prije se maknuti sa gradilišta i da pri tom, ne samo na izgradnji bazena, n
građevinama i od samog preuređ
prije otići. 
Međutim, ono što je isto ovdje s ove govornice je od strane Gradona
puta spomenuto, kada smo se odlu
i da želimo najbolju opremu unutra, najsuvremeniju opremu i na tome ustrajemo i u po
ovoga i tijekom cijelog perioda. Evo, danas je nadzor sa 
smatra da nisu dobro postavljene. I mislim da kada su ve
svibnja, da je manje bitno da li otvorimo 15 dana prije ili 15 dana kasnije. Mislim da se svi 
zajedno slažemo da trebamo isporu
najsuvremeniji kompleks javnih bazena.
Ono što bih sve vas s htio podsjetiti je to da je idejno rješenje za kompleks javnih bazena 
usvojeno u ožujku 2016. godine na ovom Vije
rješenja do završetka bazena dvije godine 
koju javnu tvrtku, koja je ovoliko ograni
može sama odabrati izvođača, ni nadzor, ni voditelja projekta, jedno vrlo solidno prolazno 
vrijeme. Htio bih vas samo podsjetiti da se u Vukovaru kompleks bazena gradi 10 godina, da 
se u Zadru gradio 6 godina i mislim da je ovo što se ti
prvi bio najsretniji da su oni 19.05. završili sa radovima, da je krenula tehni
smo na jesen u 9. mjesecu, kao što je i bilo planirano, otvorili bazen.
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem.  
Kolega Radenko Ognjenoviću, imate rije
 
RADENKO ONJENOVIĆ: 
Imam komentar. 
Gospodine Gradonačelniče slažem s vama da Grad Pula ne može s obzir
ima u svom portfelju mijenjati niti Upravu, niti Nadzorni obor. Apsolutno se s tim slažem, ali 
se daje poruka prema javnosti, a vi ste danas, jutros rekli na tematskoj sjednici da je najve
odgovornost za stanje u Uljaniku na Upravi 
ste davali razrješnicu da su one uspješno radile, i to naravno dobro. To su dvije kontradiktorne 
stvari. Ja mogu razumjeti da ste vi dobili financijsko izvješ
se daje suglasnost za njihov rad. Ali, ono što sm nekad govorilo, ve
priča da situacija u Uljaniku nije dobra i najmanje 5 godina se pri
što se to nalazi u našem gradu, kojeg ste vi Gradona
trebalo voditi u svemu tome, jer da se na vrijeme uo
jer smo svjedoci da za situaciju u Uljanika je i Istarska županija obvezna zbog toga, što se ne 
može zanemariti, da se reagiralo prije godinu, dvije il
došlo. Ja znam da mi neke stvari ne možemo mijenjati, ali možemo upozoriti i javnost i 
građane i sve radnike Uljanika, a pogotovo i državu da reagira na vrijeme.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Isteklo vam je vrijeme dvije minute

državnog hidro meteorološkog zavoda i oni do 1. ožujka iznose 13 dana u odnosu na 
godišnji prosjek za tu mikro lokaciju. I imali smo neke prenamijene u samom objektu, a 

to je dobili smo jednu prostoriju od 200 m kvadratnih više i preselili smo trafostanicu u Dom 
sportova, tako da smo cjeli kompleks vezali na srednji napon struje što je u kona

une, nego da je bilo na niskom napomenu. 
Druga stvar, naravno, da izvođaču se u principu žuri i da je izvođač želi što prije završiti i što 
prije se maknuti sa gradilišta i da pri tom, ne samo na izgradnji bazena, n

evinama i od samog preuređenja kupaonice pa nadalje, znate kako su majstori, žele što 

utim, ono što je isto ovdje s ove govornice je od strane Gradonačelnika i mene bilo više 
puta spomenuto, kada smo se odlučili za ovaj projekt, rekli smo da želimo kvalitetan proizvod 
i da želimo najbolju opremu unutra, najsuvremeniju opremu i na tome ustrajemo i u po
ovoga i tijekom cijelog perioda. Evo, danas je nadzor sa čekićima razbijamo plo

ostavljene. I mislim da kada su već prošli rok i kada je ve
svibnja, da je manje bitno da li otvorimo 15 dana prije ili 15 dana kasnije. Mislim da se svi 
zajedno slažemo da trebamo isporučiti jedan kvalitetan proizvod i da Grad Pula dobije 

uvremeniji kompleks javnih bazena. 
Ono što bih sve vas s htio podsjetiti je to da je idejno rješenje za kompleks javnih bazena 
usvojeno u ožujku 2016. godine na ovom Vijeću, tako da će proteći od usvajanja idejnog 
rješenja do završetka bazena dvije godine i sedam mjeseci, što mislim da je prosjek za bilo 
koju javnu tvrtku, koja je ovoliko ograničena javnom nabavom, žalbama na javnu nabavi i ne 

đ ča, ni nadzor, ni voditelja projekta, jedno vrlo solidno prolazno 
mo podsjetiti da se u Vukovaru kompleks bazena gradi 10 godina, da 

se u Zadru gradio 6 godina i mislim da je ovo što se tiče tog vremena, relativno u redu. Ja bih 
najsretniji da su oni 19.05. završili sa radovima, da je krenula tehnič

smo na jesen u 9. mjesecu, kao što je i bilo planirano, otvorili bazen. 

ću, imate riječ. 

č če slažem s vama da Grad Pula ne može s obzirom na vlasništvo koje 
ima u svom portfelju mijenjati niti Upravu, niti Nadzorni obor. Apsolutno se s tim slažem, ali 
se daje poruka prema javnosti, a vi ste danas, jutros rekli na tematskoj sjednici da je najve
odgovornost za stanje u Uljaniku na Upravi i Nadzornom odboru. To su sve te Uprave kojima 
ste davali razrješnicu da su one uspješno radile, i to naravno dobro. To su dvije kontradiktorne 
stvari. Ja mogu razumjeti da ste vi dobili financijsko izvješće na temelju čega ste dali glas da 

ost za njihov rad. Ali, ono što sm nekad govorilo, već duže vrijeme se u gradu 
a da situacija u Uljaniku nije dobra i najmanje 5 godina se priča da nije dobra i samim tim 

što se to nalazi u našem gradu, kojeg ste vi Gradonačelnik, mislim da se malo viš
trebalo voditi u svemu tome, jer da se na vrijeme uočilo i sa strane Grada i sa strane Županije, 
jer smo svjedoci da za situaciju u Uljanika je i Istarska županija obvezna zbog toga, što se ne 
može zanemariti, da se reagiralo prije godinu, dvije ili pet godina, danas do ove situacije ne bi 
došlo. Ja znam da mi neke stvari ne možemo mijenjati, ali možemo upozoriti i javnost i 

ane i sve radnike Uljanika, a pogotovo i državu da reagira na vrijeme. 

Isteklo vam je vrijeme dvije minute. 
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državnog hidro meteorološkog zavoda i oni do 1. ožujka iznose 13 dana u odnosu na 
godišnji prosjek za tu mikro lokaciju. I imali smo neke prenamijene u samom objektu, a 

to je dobili smo jednu prostoriju od 200 m kvadratnih više i preselili smo trafostanicu u Dom 
u konačnici puno do 

đ č želi što prije završiti i što 
prije se maknuti sa gradilišta i da pri tom, ne samo na izgradnji bazena, nego u svim drugim 

enja kupaonice pa nadalje, znate kako su majstori, žele što 

čelnika i mene bilo više 
j projekt, rekli smo da želimo kvalitetan proizvod 

i da želimo najbolju opremu unutra, najsuvremeniju opremu i na tome ustrajemo i u početku 
ima razbijamo pločice zato što 

 prošli rok i kada je već prošao 19. 
svibnja, da je manje bitno da li otvorimo 15 dana prije ili 15 dana kasnije. Mislim da se svi 

iti jedan kvalitetan proizvod i da Grad Pula dobije 

Ono što bih sve vas s htio podsjetiti je to da je idejno rješenje za kompleks javnih bazena 
ći od usvajanja idejnog 

i sedam mjeseci, što mislim da je prosjek za bilo 
ena javnom nabavom, žalbama na javnu nabavi i ne 

a, ni nadzor, ni voditelja projekta, jedno vrlo solidno prolazno 
mo podsjetiti da se u Vukovaru kompleks bazena gradi 10 godina, da 

e tog vremena, relativno u redu. Ja bih 
najsretniji da su oni 19.05. završili sa radovima, da je krenula tehnička kontrola i da 

om na vlasništvo koje 
ima u svom portfelju mijenjati niti Upravu, niti Nadzorni obor. Apsolutno se s tim slažem, ali 
se daje poruka prema javnosti, a vi ste danas, jutros rekli na tematskoj sjednici da je najveća 

i Nadzornom odboru. To su sve te Uprave kojima 
ste davali razrješnicu da su one uspješno radile, i to naravno dobro. To su dvije kontradiktorne 

e na temelju čega ste dali glas da 
ć duže vrijeme se u gradu 

ča da nije dobra i samim tim 
elnik, mislim da se malo više brige 

ada i sa strane Županije, 
jer smo svjedoci da za situaciju u Uljanika je i Istarska županija obvezna zbog toga, što se ne 

i pet godina, danas do ove situacije ne bi 
došlo. Ja znam da mi neke stvari ne možemo mijenjati, ali možemo upozoriti i javnost i 

 



 

Imate riječ, gospodine Gradonač
 
BORIS MILETĆ: 
Na drugo i na prvo pitanje želim dati komentar. Mi se kao G
obveznici javne nabave, prije svega, se moramo držati slova zakona. To je presudno da mora 
javnu nabavu kako bismo došli do izvo
bismo došli do nadzornog inženjera, moramo provesti javnu nabavu kako bismo došli do 
voditelja projekta. Ja se uopće tu ne želim na bilo koji na
direktora, ali činjenica je da se na podru
promjene i da je danas sve teže i teže do
malo većim građevinskim projektom i privesti ga kraju u rokovima, da je s
kvalitetnih obrtničkih radova, posebice kada znamo da se proces javne nabave odvijao u 
jednom razdoblju, kada su bile cijene puno niže nego danas, a vi nemate mogu
ima privatni sektor, koji nije obveznik javne nabave, ad hoc 
prihvatiti nove uvjete. 
Neki dan smo bili na objektu izgradnje naše nove bolnice u Puli Tamo su isto, vjerujte mi, 
jako veliki problemi, zato što je proces javne nabave proveden u razdoblju kada su cijene u 
građevini bile puno, puno niže, nego što vi danas možete ugovoriti. Pa nemojmo se 
zavaravati, brojni sugrađani koji se žele baviti turizmom kada trebaju na
trebaju naći vodoinstalatere, trebaju na
sve to skupa moramo se apsolutno držati slova zakona. Direktor je rekao nitko sretniji od nas 
ne bi bio kada bi se ugovoreni rokovi poštivali. Zato postoje ugovorene kazne ili ugovoreni 
penali, jer onaj koji se obvezao putem javne nabave, potpisao je ugovor
rokove izgradnje, nije te rokove poštivao. Ali, da je prevelika navala gra
nije. Pogledajte samo koliko je bilo pouda, koje su ponude bile valjane i svima 
jasno. Molim da uzmemo u obzir da imamo odre
one alate koji stoje na raspolaganju kako bi se, prije svega, objekt kvalitetno izgradio, mislim 
da je to najbitnije od svega i normalno kako bi se poštivali rokovi, a ukoliko ih izvo
poštuje za to će prema zakonskim odredbama odnosno ugovornim odredbama biti napla
penali. 
Glede drugog pitanja, ukoliko vi kažete da je naš udio u vlasništvu dioni
mi tu snosimo odgovornost po tom pitanju u tom omjeru, ja prihva
ukoliko država kao najveći pojedinac vlasnik, 25 % udjela Društva Uljanik prihvati izvještaj, 
da jedinica lokalne samouprave, koja ima 0,3 ili ispod 1 %, ipak bi trebala gledati što 
pretežiti vlasnik, pojedinačno najve
je imala i svog predstavnika u Nadzornom odboru, jedna vrlo ozbiljna kompanija. Prema 
tome držim da na ovaj način uperiti problematiku poslovanja odnosno odgovornost za takvo 
poslovanje na dioničara od 0,3 ili od 0,5% je u najmanj
S druge strane kada imate poduze
ono što svi skupa želimo, želimo da se to na neki na
To je nama svima cilj, ali ako vi od 10
postavite si i pitanje koju poruku šaljete partnerima toga Društva, brodovlasnicima, 
dobavljačima. Mislim da smo se itekako odgovorno ponašali i tu 
trenutku saznanja da problemi 
promtno. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Iscrpili smo vrijeme utvrđeno za postavljanje vije
sjednicu pristupio kolega Danijel Feri
sa sjednicom. 

, gospodine Gradonačelniče. 

Na drugo i na prvo pitanje želim dati komentar. Mi se kao Grad i sva komunalna društva kao 
obveznici javne nabave, prije svega, se moramo držati slova zakona. To je presudno da mora 

bismo došli do izvođača radova. Moramo provesti javnu nabavu kako 
bismo došli do nadzornog inženjera, moramo provesti javnu nabavu kako bismo došli do 
voditelja projekta. Ja se uopće tu ne želim na bilo koji način opravdavati ili braniti kolegu 

injenica je da se na području građevinske djelatnosti dešavaju poprili
promjene i da je danas sve teže i teže doći do kvalitetne tvrtke koja se može uhvatiti sa jednim 

evinskim projektom i privesti ga kraju u rokovima, da je s
kih radova, posebice kada znamo da se proces javne nabave odvijao u 

jednom razdoblju, kada su bile cijene puno niže nego danas, a vi nemate mogu
ima privatni sektor, koji nije obveznik javne nabave, ad hoc stanje na tržištu prilagoditi i 

Neki dan smo bili na objektu izgradnje naše nove bolnice u Puli Tamo su isto, vjerujte mi, 
jako veliki problemi, zato što je proces javne nabave proveden u razdoblju kada su cijene u 

no, puno niže, nego što vi danas možete ugovoriti. Pa nemojmo se 
đani koji se žele baviti turizmom kada trebaju nać

i vodoinstalatere, trebaju naći električara, pa i to je počelo biti sve teže. A mi uz 
ve to skupa moramo se apsolutno držati slova zakona. Direktor je rekao nitko sretniji od nas 

ne bi bio kada bi se ugovoreni rokovi poštivali. Zato postoje ugovorene kazne ili ugovoreni 
penali, jer onaj koji se obvezao putem javne nabave, potpisao je ugovor o gradnji, prihvatio 
rokove izgradnje, nije te rokove poštivao. Ali, da je prevelika navala građ
nije. Pogledajte samo koliko je bilo pouda, koje su ponude bile valjane i svima 
jasno. Molim da uzmemo u obzir da imamo određena zakonska ograničenja i da koristimo sve 
one alate koji stoje na raspolaganju kako bi se, prije svega, objekt kvalitetno izgradio, mislim 
da je to najbitnije od svega i normalno kako bi se poštivali rokovi, a ukoliko ih izvo

akonskim odredbama odnosno ugovornim odredbama biti napla

Glede drugog pitanja, ukoliko vi kažete da je naš udio u vlasništvu dioničara bio presudan i da 
mi tu snosimo odgovornost po tom pitanju u tom omjeru, ja prihvaćam vašu kritiku. Držim da

ći pojedinac vlasnik, 25 % udjela Društva Uljanik prihvati izvještaj, 
da jedinica lokalne samouprave, koja ima 0,3 ili ispod 1 %, ipak bi trebala gledati što 

čno najveći, nemojmo zaboraviti i udjele od 13 % Adris grupe, koja 
je imala i svog predstavnika u Nadzornom odboru, jedna vrlo ozbiljna kompanija. Prema 

čin uperiti problematiku poslovanja odnosno odgovornost za takvo 
ara od 0,3 ili od 0,5% je u najmanju ruku, po meni barem nekorektno.

S druge strane kada imate poduzeće koje je u određenim poteškoćama, svi mi slupa želimo, 
ono što svi skupa želimo, želimo da se to na neki način izvuče, da se to na neki na
To je nama svima cilj, ali ako vi od 100 dionica sa 0,3 kažete to ništa ne valja, to je loše, 
postavite si i pitanje koju poruku šaljete partnerima toga Društva, brodovlasnicima, 

ima. Mislim da smo se itekako odgovorno ponašali i tu ću zaklju
trenutku saznanja da problemi dolaze i Grad Pula i Istarska županija je reagirala apsolutno 

đeno za postavljanje vijećničkih pitanja. Utvrđujem isto tako da je na 
sjednicu pristupio kolega Danijel Ferić, tako da sada imamo 25 vijećnika i možemo nastaviti 

 

15 

ad i sva komunalna društva kao 
obveznici javne nabave, prije svega, se moramo držati slova zakona. To je presudno da mora 

a radova. Moramo provesti javnu nabavu kako 
bismo došli do nadzornog inženjera, moramo provesti javnu nabavu kako bismo došli do 

in opravdavati ili braniti kolegu 
evinske djelatnosti dešavaju poprilično velike 

i do kvalitetne tvrtke koja se može uhvatiti sa jednim 
evinskim projektom i privesti ga kraju u rokovima, da je sve teže doći do 

kih radova, posebice kada znamo da se proces javne nabave odvijao u 
jednom razdoblju, kada su bile cijene puno niže nego danas, a vi nemate mogućnosti, kao što 

stanje na tržištu prilagoditi i 

Neki dan smo bili na objektu izgradnje naše nove bolnice u Puli Tamo su isto, vjerujte mi, 
jako veliki problemi, zato što je proces javne nabave proveden u razdoblju kada su cijene u 

no, puno niže, nego što vi danas možete ugovoriti. Pa nemojmo se 
ani koji se žele baviti turizmom kada trebaju naći keramičare, kada 

čelo biti sve teže. A mi uz 
ve to skupa moramo se apsolutno držati slova zakona. Direktor je rekao nitko sretniji od nas 

ne bi bio kada bi se ugovoreni rokovi poštivali. Zato postoje ugovorene kazne ili ugovoreni 
o gradnji, prihvatio 

rokove izgradnje, nije te rokove poštivao. Ali, da je prevelika navala građevine, vjerujte mi, 
nije. Pogledajte samo koliko je bilo pouda, koje su ponude bile valjane i svima će sve biti 

čenja i da koristimo sve 
one alate koji stoje na raspolaganju kako bi se, prije svega, objekt kvalitetno izgradio, mislim 
da je to najbitnije od svega i normalno kako bi se poštivali rokovi, a ukoliko ih izvođač ne 

akonskim odredbama odnosno ugovornim odredbama biti naplaćeni 

čara bio presudan i da 
ćam vašu kritiku. Držim da 

i pojedinac vlasnik, 25 % udjela Društva Uljanik prihvati izvještaj, 
da jedinica lokalne samouprave, koja ima 0,3 ili ispod 1 %, ipak bi trebala gledati što čini 

od 13 % Adris grupe, koja 
je imala i svog predstavnika u Nadzornom odboru, jedna vrlo ozbiljna kompanija. Prema 

in uperiti problematiku poslovanja odnosno odgovornost za takvo 
u ruku, po meni barem nekorektno. 

ćama, svi mi slupa želimo, 
e, da se to na neki način spasi. 

0 dionica sa 0,3 kažete to ništa ne valja, to je loše, 
postavite si i pitanje koju poruku šaljete partnerima toga Društva, brodovlasnicima, 

ću zaključiti. Odmah u 
dolaze i Grad Pula i Istarska županija je reagirala apsolutno 

đujem isto tako da je na 
ćnika i možemo nastaviti 



 

 
Prelazimo na 2. točku dnevnog reda.
 
AD – 2  USVAJANJE SKRA

VIJEĆA OD 01.08.2018. GODINE
 
Vijeće je bez primjedbi sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i s 1 «SUZDRANI
glasom usvojilo 
 
  SKRAĆENI ZAISNIK

sa 10. sjednice Gradskog vije
 
 
 
AD- 3   DONOŠENJE ODLUKE O PROVEDBI PROJEKTA ZAMJENE KROVNIH 

POKROVA KOJI SADRŽE AZBEST I ZBRINJAVANJE (ODVOZA) 
AZBESTNIH PLO

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure
i imovinu, obrazložio je prijedlog akta.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
Odbora za statut i druge opće akte ( predsjednik :Tiziano Soši
Odbora za prostorno uređenje (predsjednik Igor Belas), vije
 
U raspravi za vijećnike sudjelovao je DANIJEL FERI
  
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i zbrinjavanje (odvoza) 
azbestnih ploča s lokacija na podru
 

Vijeće sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «S
 

O D L U K U 
o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i zbrinjavanje 
(odvoza) azbestnih ploč

  
 
 
AD – 4  DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJU

JAVNOG DOBRA U OP
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure
i imovinu, obrazložio je prijedlog akta.
 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opć
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik Igor Belas), vije

ku dnevnog reda. 

USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 10. SJEDNICE GRADSKOG 
ĆA OD 01.08.2018. GODINE 

e je bez primjedbi sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i s 1 «SUZDRANI

ĆENI ZAISNIK 
sa 10. sjednice Gradskog vijeća od 01.08.2018. godine 

DONOŠENJE ODLUKE O PROVEDBI PROJEKTA ZAMJENE KROVNIH 
POKROVA KOJI SADRŽE AZBEST I ZBRINJAVANJE (ODVOZA) 
AZBESTNIH PLOČA S LOKACIJA NA PODRUČJU GRADA 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
Ć, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav 

i imovinu, obrazložio je prijedlog akta. 

a nadležnih radnih tijela: 
će akte ( predsjednik :Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 

nike sudjelovao je DANIJEL FERIĆ 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke 
o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i zbrinjavanje (odvoza) 

a s lokacija na području grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je

e sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova

o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i zbrinjavanje 
(odvoza) azbestnih ploča s lokacija na području grada Pule 

DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINE IZ STATUSA 
JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI - K.Č. 5495/4 K.O. PULA

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
Ć, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje,

i imovinu, obrazložio je prijedlog akta. 

a nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte ( predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 
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ENOG ZAPISNIKA SA 10. SJEDNICE GRADSKOG 

e je bez primjedbi sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i s 1 «SUZDRANIM» 

DONOŠENJE ODLUKE O PROVEDBI PROJEKTA ZAMJENE KROVNIH 
POKROVA KOJI SADRŽE AZBEST I ZBRINJAVANJE (ODVOZA)  

ČJU GRADA PULE 

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
đenje, komunalni sustav 

nici su primili na tablet.  

a glasanje Donošenje Odluke 
o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i zbrinjavanje (odvoza) 

đuje da je 

UZDŽANIH» glasova 

o provedbi projekta zamjene krovnih pokrova koji sadrže azbest i zbrinjavanje  

ENJU NEKRETNINE IZ STATUSA 
. 5495/4 K.O. PULA 

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
đenje, komunalni sustav 

nici su primili na tablet.  



 

 
Budući se nitko nije javio za rije
daje na glasanje Donošenje Odluke o isklju
upotrebi - k.č. 5495/4 k.o. Pula, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 
donijeli 
 

O D L U K U 
Donošenje Odluke o isklju
k.č. 5495/4 k.o. Pula 

 
 
 
AD – 5  DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA K.

660/245 I K.Č. 660/253, obje K.O. PULA, U KORIST OP
PULA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
GIORDANO ŠKULIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure
imovinu obrazložio je prijedlog akta.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela
1. Odbora za statut i druge opć
2. Odbora za plan i financije (predsjednik Sanja Radolovi
 
Budući se nitko nije javio za rije
daje na glasanje Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na k.
660/253, obje k.o. Pula, u korist Op
 

Vijeće sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 
donijelo 
 

O D L U K U 
o prijenosu prava vlasništva na k.
Opće bolnice Pula 

 
 
 
AD – 6  DONOŠENJE ODLUKE O KUPNJI NEKRETNINE 

K.Č. 3017/1, K.Č
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
GIORDANO ŠKULIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostor
imovinu, obrazložio je prijedlog akta.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opć
2. Odbora za plan i financije (predsjednik Sanja Radolovi
  

i se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaklju
daje na glasanje Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op

. 5495/4 k.o. Pula, te nakon glasanja utvrđuje da je  

3 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 

Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op

DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA K.
660/245 I K.Č. 660/253, obje K.O. PULA, U KORIST OP

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
Ć čelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 

je prijedlog akta. 

a nadležnih radnih tijela 
1. Odbora za statut i druge opće akte ( predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 

se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaklju
Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na k.č

660/253, obje k.o. Pula, u korist Opće bolnice Pula, te nakon glasanja utvrđ

e sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 

o prijenosu prava vlasništva na k.č. 660/245 i k.č. 660/253, obje k.o. Pula, u korist 

DONOŠENJE ODLUKE O KUPNJI NEKRETNINE – 
. 3017/1, K.Č. 3017/3, SVE K.O. PULA (ULICA SV. FELICITE 6)

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
Ć čelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 

imovinu, obrazložio je prijedlog akta. 

a nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte ( predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik Sanja Radolović), vijećnici su primili
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Ć, zaključuje raspravu i 
enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj 

3 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 

enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi –  

DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA K.Č. 
. 660/253, obje K.O. PULA, U KORIST OPĆE BOLNICE 

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
đenje, komunalni sustav i 

nici su primili na tablet.  

Ć, zaključuje raspravu i 
Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na k.č. 660/245 i k.č. 

, te nakon glasanja utvrđuje da je 

e sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 

. 660/253, obje k.o. Pula, u korist  

 K.Č.ZGR. 3022/3, 
. 3017/3, SVE K.O. PULA (ULICA SV. FELICITE 6)  

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
đenje, komunalni sustav i 

nici su primili na tablet.  



 

U raspravi za vijećnike sudjelovali su MIRKO JURKI
ŠKUFLIĆ- dopunsko obrazloženje.
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
o kupnji nekretnine – k.č.zgr. 3022/3, k.
Felicite 6), te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 
donijelo 
  O D L U K U 

o kupnji nekretnine 
(Ulica Sv. Felicite 6)

 
 
 
AD – 7  DONOŠENJE ODLUKE O VISINI KOEFICIJENTA

BORAVIŠNE PRISTOJBE
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
SANJA CINKOPAN KOROTAJ, direktorica Turisti
prijedlog akta.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela :
1. Odbora za statut i druge opć
2. Odbora za plan i financije (predsjednik
  
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
i daje na glasanje Donošenje Odluke o visini koeficijenta boravišne pristojbe, te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glaso
donijelo 
  O D L U K U 

o visini koeficijenta boravišne pristojbe
 
 
 
AD – 8  DONOŠENJE ODLUKE O OTPISU DUGOVA FIZI
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
prijedlog akta.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opć
2. Odbora za plan i financije (predsjednik Sanja Rado
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
morao napustiti sjednicu. Vijeć
 

nike sudjelovali su MIRKO JURKIĆ, SINIŠA GORDIĆ
dopunsko obrazloženje. 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje 
č.zgr. 3022/3, k.č. 3017/1, k.č. 3017/3, sve k.o. Pula (Ulica Sv. 

te nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 

o kupnji nekretnine – k.č.zgr. 3022/3, k.č. 3017/1, k.č. 3017/
(Ulica Sv. Felicite 6)  

DONOŠENJE ODLUKE O VISINI KOEFICIJENTA 
BORAVIŠNE PRISTOJBE 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
SANJA CINKOPAN KOROTAJ, direktorica Turističke zajednice Grada Pule obrazložila je 

a nadležnih radnih tijela : 
1. Odbora za statut i druge opće akte ( predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 

nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaklju
i daje na glasanje Donošenje Odluke o visini koeficijenta boravišne pristojbe, te nakon 

e sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glaso

o visini koeficijenta boravišne pristojbe 

DONOŠENJE ODLUKE O OTPISU DUGOVA FIZIČKIM OSOBAMA

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
čelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu obrazložila je 

a nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte ( predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ izvješćuje da se vijećnik Danijel Ferić
morao napustiti sjednicu. Vijeće sada ima 24 vijećnika i može nastaviti raspravu.
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, SINIŠA GORDIĆ, GIORDANO 

 Donošenje Odluke 
. 3017/3, sve k.o. Pula (Ulica Sv. 

e sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 

č. 3017/3, sve k.o. Pula  

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
a Pule obrazložila je 

ćnici su primili na tablet.  

Ć, zaključuje raspravu 
i daje na glasanje Donošenje Odluke o visini koeficijenta boravišne pristojbe, te nakon 

e sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova, 

ČKIM OSOBAMA 

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
ću upravu obrazložila je 

nici su primili na tablet.  

nik Danijel Ferić ispričao, jer je 
nika i može nastaviti raspravu. 



 

U raspravi za vijećnike sudjelovali su: SANJA RA
SAJIĆ, odgovori na postavljena pitanja.
 
PREDSJEDNIK TIZANO SOŠIĆ
otpisu dugova fizičkim osobama, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glas
donijelo 

O D L U K U 
o otpisu dugova fizi

 
 
 
AD – 9  DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
  PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2018. GODINU
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
prijedlog akta.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opć
2. Odbora za prostorno uređenje (p
 
Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZANO SOŠI
daje na glasanje Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Prora
2018. godinu, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDŽANIH» glasova, 
donijelo 

POLUGODIŠNJI IZVJETAJ
o izvršenju Prorač

 
 
 
AD – 10  DONOŠENJE ZAKLJU

PRIJEDLOGE SPORAZUMA O UTVR
REALIZACIJU PROJEKATA HIDROBAZA, SACCORGIANA I MUZILA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
GIORDANO ŠKULIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure
imovinu, obrazložio je prijedlog akta.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opć
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik
 
U raspravi za vijećnike sudjelovali su: SANJA RADOLOVI
OGNJENOVIĆ, SINIŠA GORDI
RADENKO OGNJENOVIĆ replika, VALTER BOLJUN

nike sudjelovali su: SANJA RADOLOVIĆ, MIRKO JURKI
, odgovori na postavljena pitanja. 

PREDSJEDNIK TIZANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 
kim osobama, te nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDŽANIH» glasova, 

o otpisu dugova fizičkim osobama 

DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
ČUNA GRADA PULE ZA 2018. GODINU 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
čelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu obrazložila je 

a nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Bels ), vijećnici su primili na tablet. 

i se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIK TIZANO SOŠIĆ, zaklju
daje na glasanje Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 

glasanja utvrđuje da je  

e sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDŽANIH» glasova, 

POLUGODIŠNJI IZVJETAJ 
o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2018. godinu 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA
PRIJEDLOGE SPORAZUMA O UTVRĐIVANJU UVJETA I OBVEZA ZA 
REALIZACIJU PROJEKATA HIDROBAZA, SACCORGIANA I MUZILA 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
Ć čelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 

imovinu, obrazložio je prijedlog akta. 

a nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik:Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 

nike sudjelovali su: SANJA RADOLOVIĆ, MIRKO JURKI
, SINIŠA GORDIĆ, VALTER BOLJUNČIĆ, SINIŠA GORDI

RADENKO OGNJENOVIĆ replika, VALTER BOLJUNČIĆ odg
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, MIRKO JURKIĆ; VESNA 

uje raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o 

ova «PROTIV» i 3 «SUZDŽANIH» glasova, 

DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU  

Pule Boris Miletić. 
ću upravu obrazložila je 

nici su primili na tablet.  

Ć, zaključuje raspravu i 
daje na glasanje Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 

e sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDŽANIH» glasova, 

KA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA 
IVANJU UVJETA I OBVEZA ZA  

REALIZACIJU PROJEKATA HIDROBAZA, SACCORGIANA I MUZILA  

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
e, komunalni sustav i 

nici su primili na tablet.  

, MIRKO JURKIĆ, RADENKO 
, SINIŠA GORDIĆ replika i 
Č Ć odgovor na repliku, 



 

GIORDANO ŠKUFLIĆ odgovori na postavljena pi
obrazloženje. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvr
realizaciju Projekata Hidrobaza, Saccorgiana i
 

Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDŽANA» glasa, 
donijelo 

Z A K L J U Č AK
o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvr
za realizaciju Projekata Hidrobaza, Sacc

 
  
Ovime je dnevni red iscrpljen te predsjednik zaklju
Pule. 
 
 
 

GRADSKO VIJE
 
 
 
ZAPISNIK VODIO   
IVAN KLARIĆ   
 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/18-01/107 
URBROJ:      
Pula, 11.09.2018.
 

Ć odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETI

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje
ka o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvrđivanju uvjeta i obveza za 

realizaciju Projekata Hidrobaza, Saccorgiana i Muzila, te nakon glasanja utvrđ

glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDŽANA» glasa, 

Č AK 
o davanju suglasnosti na Prijedloge Sporazuma o utvrđivanju uvjeta i obveza 
za realizaciju Projekata Hidrobaza, Saccorgiana i Muzila  

Ovime je dnevni red iscrpljen te predsjednik zaključuje 12. sjednicu Gradskog vije

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

       PREDSJEDNIK
      TIZIANO SOŠI

 

20 

tanja, BORIS MILETIĆ dopunsko 

uje raspravu i daje na glasanje Donošenje 
đivanju uvjeta i obveza za 

utvrđuje da je 

glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 2 «SUZDŽANA» glasa, 

đivanju uvjeta i obveza  

uje 12. sjednicu Gradskog vijeća Grada 

PREDSJEDNIK 
TIZIANO SOŠIĆ 


